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SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
sa  44. tematske sjednice Skupštine Istarske županije, održane  21..srpnja 2008. godine 
(ponedjeljak), u maloj  Koncertnoj dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
 
 Sjednicu je u 17,05 sati otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS-SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 

Pozdravlja sve  prisutne kolegice vijećnice i  vijećnike Županijske skupštine Istarske 
županije. 
 Pozdravlja: 

- zamjenika  Župana  gospodina  Valeria Drandića, 
- članove Poglavarstva Istarske županije,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih tijela Istarske županije, 
- predsjednika i zamjenicu predsjednika Općinskog vijeća Općine Višnjan, 
- načelnika Općine Višnjan i vijećnike koji su mu se pismeno obratili sa zahtjevom 

za prisustvovanje sjednici  Županijske skupštine Istarske županije.  
Nisu mu se posebno obraćali, ali u komunikaciji elektronskom poštom i  gospodin 

Kiršić je tražio da bude  nazočan sjednici. Na ulazu u dvoranu je dobio zahtjev gospodina 
Janka za prisustvovanje sjednici i za obraćanje vijećnicima. Obraćanje vijećnicima, sukladno 
Poslovniku ne može odobriti, kao što  ne može odobriti obraćanje vijećnicima  ni 
predstavnicima Općine Višnjan, iako za to  prostorne mogućnosti postoje. Rad sjednice je 
javan, prostorne mogućnosti udovoljavaju  da u dvorani  bude  i dio  grañana sa područja  
županije, pa pozdravlja i sve ostale  prisutne grañane koji su prisutni  sjednici. Nema 
nikakvog  razloga  da se protivi njihovom prisustvu i nada se da će se  sjednica Skupštine 
Istarske županije odraditi u  najboljem redu u skladu sa  dobrim uzusima i  demokratskom 
praksom.  

Pozdravlja  
- predstavnike javnih  medij i sve ostale koji su prisutni 44. sjednici Skupštine 

Istarske  županije. 
  
Prije prelaska na dnevni  reda moli  tajnicu  Skupštine,  gospoñu Vesnu Ivančić, da 

izvrši prozivku vijećnica  i vijećnika radi utvrñivanja kvoruma na 44. sjednici Skupštine 
Istarske županije. 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan   
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ Odsutna (O) 
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Odsutan (O)                                                                                                                  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  VESNA JALUŠIĆ HSU   
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Odsutan 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
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18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS Nakon utvr. dnevnog  reda 
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS Nakon utvr. dnevnog  reda 
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS Nakon utvr. dnevnog  reda 
28. JADRANKA FABAC IDS  
29. SERðO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS Odsutna (O) 
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. RATKO KLARIĆ SDP Odsutan (O) 
  

 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj Istarske županije,  
INGRID PALJAR, v.d. ravnateljice  Javne ustanove  Zavod za  prostorno  ureñenje Istarske 
županije. 
SLAVICA BENČIĆ, v.d. Pročelnika  Upravnog odjela za proračun i financije 
Istarske županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu Istarske županije,   
GROZDANA LOVREČIĆ,  Upravni odjel za održivi  razvoj IŽ,   
GRACIANO PREKALJ, direktor AZRRI – Agencija  za  ruralni  razvoj  Istre d.o.o. Pazin, 
DARKO KADUM, direktor  MIH d.o.o. Poreč 
Članovi Poglavarstva : 
VALERIO  DRANDIĆ, zamjenik Župana Istarske županije 
VALTER POROPAT, član Poglavarstva    zadužen za održivi  razvoj Istarske županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva zadužen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša IŽ, 
  

Predsjednik ANTON PERUŠKO , utvrñuje da je prozivkom utvrñeno  da na početku  
44. radne sjednici Skupštine Istarske županije prisustvuje 29  ( a nakon utvrñivanja  dnevnog 
reda po dolasku Stjepana Mrakovića, Ahmeta Makote i Tamare Brusich) 32 vijećnika, pa 
Skupština ima kvorum i može pravovaljano raditi i donositi pravovaljane odluke. 
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 Prije prelaska  na utvrñivanje dnevnog  reda izvješćuje vijećnice i vijećnike da ga je  
župan, gospodin Iva Jakovčić, izvijestio da zbog povrede noge i terapije koju provodi vezano 
uz tu povredu, nije u mogućnosti biti  nazočan 44. sjednice  Skupštine Istarske županije.  
 Prelazi se na utvrñivanje dnevnog  reda. 
 Prijedlog  dnevnog  reda  vijećnici su  dobili  uz poziv za sjednicu. 
 Naglašava da je dobio  pisani prijedlog za izmjenu dnevnog  reda vijećnika Maura 
Ivančića, koji nije prisutan sjednici, da se točka  3. dnevnog  reda – Prijedlog Odluke o 
donošenju izmjena i dopuna Prostornog plana  Istarske županije  prenaslovi na način da 
bude prvo  čitanje. Prema Poslovniku i propisanoj proceduri dužan  je pitati predstavnika 
predlagača da se očituje o pisanom zahtjevu  vijećnika Maur Ivančića, nakon čega se obavilo  
glasovanje.   
 Predstavnik  Poglavarstva VALERIO  DRANDIĆ , zamjenik  Župana Istarske  
županije, predsjednika  Poglavarstva, naglašava da  u ime predlagača  nije u mogućnosti 
prihvatiti prijedlog  da   točka 3. vezano za  Prostorni plan Istarske županije bude prvo čitanje 
iz razloga što bi se time prekoračili odreñeni rokovi za donošenje  Odluke o  izmjenama i 
dopunama Prostornog plana Istarske županije za  2007. godinu. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, stavlja na glasanje prijedlog  vijećnika  Maura 
Ivančića da se točka  3. dnevnog  reda – Prijedlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna 
Prostornog plana  Istarske županije  prenaslovi na način da bude prvo  čitanje, koje  
Poglavarstvo  ne prihvaća, te nakon glasovanja utvrñuje da je za prijedlog glasalo  10  
vijećnika, pa prijedlog nije usvojen. 

U nastavku vezano za  utvrñivanje dnevnog reda  vijećnik DAMIR RADNIĆ, predlaže 
da se  točka 3. dnevnog  reda -  Odluka o donošenju  izmjena i dopuna Prostornog plana 
Istarske županije skine s dnevnog  reda iz  razloga što  sve općine, odnosno sve jedinice 
lokalne uprave i  samouprave nisu o tome   razgovarale. 
  
 VALERIO DRANDIĆ, zamjenik  Župana, predsjednika Poglavarstva Istarske 
županije, ne prihvaća  da se  točka 3 skine s  dnevnog reda, tim više što su u tijeku sustavne 
izmjene Prostornog plana o kojima će se  uskoro  raspravljati.  
 
 U  nastavku je  vijećnik JOSIP ANTON RUPNIK., tražio da točka  3. dnevnog  reda 
bude prvo  čitanje, a vijećnik Tullio Persi je tražio  da se točka  9. dnevnog  reda -  Prijedlog 
Rješenja o imenovanju  sudaca porotnika Županijskog suda u Puli, skine s dnevnog  reda, jer 
da nije na vrijeme  dobiven  pisani prijedlog za  suce porotnike.  
 Predstavnik  Poglavarstva ne prihvaća date  prijedloge.  
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i stavlja na glasanje prijedlog 
vijećnika  Josipa Antona Runika i vijećnika  Tullia Persia, pa nakon glasovanja utvrñuje da 
prijedlozi nisu usvojeni, jer  su za  prijedlog  glasali  samo  po  1 vijećnik.   
 
 Zatim predsjednik  ANTON PERUŠKO,  daje na glasanje prijedlog  dnevnog  reda od  
10  točaka kako su ga vijećnici dobili uz  poziv  za  sjenicu, te nakon  glasovanja utvrñuje  da 
je Skupština sa 26 glasova «ZA», 3 glasova «PROTIV», za  44. sjednicu Skupštine Istarske 
županije utvrdila  slijedeći  
 
    D N E V N I R E D : 
 

1. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 42. sjednice  Županijske skupštine 
Istarske županije 

2. Pitanje  vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog  Odluke o donošenju  izmjena i dopuna  Prostornog plana Istarske 

županije 
4. Izvješće o obavljenoj  reviziji  financijskih  izvještaja i poslovanja  Istarske  

županije  za 2007. godinu 
5.  
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a) Prijedlog  Odluke o prihvaćanju  Izvješća  uprave o poslovanju  društva 
AZRRI – Agencija za  ruralni  razvoj Istre d.o.. Pazin  za 2007. godinu i 
davanju razrješnice  članu  Uprave 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Godišnjih  financijskih  izvješća društva 
AZRRI – Agencije za ruralni razvoj  Istre d.o.o.  Pazin za  2'007. godinu  

c) Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske  godine 2007. društva 
AZRRI  - Agencije za  ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin  

d) Prijedlog  Odluke o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog  odbor o  obavljenom  
nadzoru  poslovanja  društva AZRRI – Agencija za  ruralni razvoj  Istre 
d.o.o. Pazin za  2007. godinu  i davanju  razrješnice  članovima Nadzornog  
odbora 

                6.  
a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća Uprave i  Nadzornog  odbora   

trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreče za  2007. godinu 
b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  temeljnih  financijskih  izvješća 

Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč za  2007. godinu 
c) Prijedlog Odluke o  davanju  razrješnice  članovima Nadzornog odbora  

Trgovačkog  društva  MIH d.o.o.  Poreč 
d) Prijedlog Odluke o davanju  razrješnice  Upravi Trgovačkog  društva MIH 

d.o.o. Poreč 
                 7. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  i imenovanju  mrtvozornika na području 
                     Istarske  županije 
                 8. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Zapovjedništva civilne zaštite 
                     Istarske županije 
                 9. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  sudaca porotnika Županijskog  suda u  Puli 
              10.  Prijedlog  Rješenja o  razrješenju člana Županijskog  savjeta mladih  Istarske 
                     županije 

  
   ORDINE DEL  GIORNO 
 

1. Verifica del  Verbale  sintetico della 42-a seduta dell'Assemblea 
regionale della Regione Istriana 

2. Domande dei  consiglieri, proposte  e informazioni 
3. Proposta di  Dilibera delle modifiche e integrazioni al Piano  d'assetto  

territoriale della  Regione Istriana 
4. Raporto sulla visione effettuata dei  rapporti finanziari e dell'attivita' 

della Regione Istriana per il  2007 
 

5. 
      a) Proposta di Dilibera sull'approvazione del Rapporto della Direzione 
sull'attivita'   della Societa'  AZRRI – Agenzia per lo  sviluppo rurale 
dell'Istria s.r.l. Pisino per il  2007 e la  consegna  dell'atto  di distituzione al 
membro  della  Direzione 
 b) Proposta di Dilibera sull'approvzione dei Rapporti fiancziari annuali 
della Societa' AZRRI  - Agenzia per  lo sviluppo  rurale dell'Istria  s.r.l. per 
il  2007 
 c) Proposta di Dilibera sull'utilizzo dell'utile pe l'anno  finanziario  2007 
della Societa'  AZRRI – Agenzia per lo  sviluppo  rurale dell'Istria s.r.l. per 
il  2007.  
 d)  Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto  del Comitato 
di  sorveglianza su  controlo  effetuato circa lattivita' della Societta' AZRRI  
- Agenzia per lo  sviluppo  rurale dell'Istria  s.r.l. Pisino per  il 2007 e sulla 
consegna degli  atti  di  destituzione ai membri  del Consiglio  di  
sorveglianza 

  6. 
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a) roposta  di Dilibera sull'approvazione del Rapporo  della  Direzioe e del  
Comitato di  sorveglianza della  Societa commerciale MIH s.r.l. Parenzo  
per il 2007 

b) Proposta di Dilibera  sull'approvazione dei  rapporti finanziari  basilari della  
Societa' commerciale MIH s.r.l. di Parenzo  per 2007 

c) Proposta di Dilibera sulla consegna dell'atto di  destituzione ai  membri del  
Consiglio di  sorveglianza della Societa'  commerciale MIH  s.r.l. Parenzo 

d) Proposta di Dilibera  sulla consegna  dell'atto  di  detituzione alla Direzione 
della Societa' commerciale MIH s.r.l. Parenzo 

7) Proposta di Decreto sulla nomina  del medico necroscopo sul territorio 
della Regione Istriana 

8) Proposta di  Decreto  sulla nomina dei membri  del Comando  per la tutela 
civile della Regione  Istriana  

9) Proposta di Decreto sulla nomina dei  giudici  d'assise del Tribunale 
regionale di Pola  

10) Propsota di  Decreto sulla destituzione  del  membro  del Consiglio   
regionale dei giovani  della Regione Istriana  

 
 AD – 1 VERIFIKACIJA  SKRAĆENOG  ZAPISNIKA  SA 42. SJEDNICE 
                        ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

Skupština je  bez primjedbi  sa  29  glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, verificirala 
 
   SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

   sa 42. sjednice  Županijske skupštine Istarske županije 
  
 AD – 2  PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Za postavljanje  vijećničkih pitanja prijavili su se : 
 Lino Roša, Suzana Bugarin, Damir Radnić, Tullio Persi,  Petar Radetić, Vesna 
Jalušić, Vladimir  Gašparini, Sandro  Jurman, Josip Anton Rupnik, Marino Rove, klarta 
Grahovac. 
 Prema utvrñenom redoslijedu  danas prvi ima riječ  Marino Roce u ime Kluba 
vijećnika  HDZ-ea.  
 
MARINO  ROCE : 
 
 Prvo pitanje.  

Pošto je  lokacija za izgradnju Istarskog ipsilona uvrštena sada meñu zadnjima, od  
Stancije  Peličeti prema Medulinu, a u  Prostornom planu Istarske županije je  županijska  
cesta,  želio bih informaciju do koje faze je stignuto prema lokacijskoj  dozvoli, kada se može 
očekivati  da će  lokacijska  dozvola biti  gotova  da bi  koncesionar mogao nastaviti poslove 
prema grañevinskoj  dozvoli i  početi  sa  izgradnjom.  

Drugo pitanje. 
Prekjučer sam pročitao u «Glasu Istre» za Agrofarmaciju u Valelungi da se spominje  

u svezi bespravne  gradnje, da je IDA pripremila dokumentaciju,  da zemljište koje je  
stavljeno  pod hipoteku, koliko je u članku izneseno,  nije u vlasništvu vlasnika, nego je  
državno  vlasništvo, pa  bih  želio informaciju o tome.  

 Mislim da bismo  kao  odgovorni  prema IDA trebali zatražiti  da nam IDA  podnese 
izvješće o  svom radu.   
 
ANTON PERUŠKO : 
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 Odgovor na prvo pitanje dat će gospodin Josip Zidarić, pročelnik Upravnog odjela za 
održivi  razvoj. 
 
JOSIP ZIDARIĆ : 
 
 Dobar dan svima. 
 Cesta od  čvora Pula do  čvora  Pomer, zajedno  s obilaznicom  Pomer, duga je  8,2 
kilometra. U ponedjeljak  je zadnji datum kada Županijska uprava za  ceste čeka odgovor  na 
izabranog izvoñača za  geodetske poslove.  Novim Zakonom o prostornom  ureñenju  treba 
izraditi  posebnu  podlogu,  koja mora biti  ovjerena od  Ureda za  katastar. Recimo da smo  
taj  dio posla završili. 

Sukladno novom zakonu  ŽUC radi na tender dokumentaciji za  natječaj za idejni 
projekt. Bez toga  ne može se pristupiti lokacijskoj dozvoli. Vjerujem da ćemo na jesen 
krenuti u proceduru dobivanja lokacijske dozvole i da ćemo u jeseni imati lokacijsku dozvolu. 
Nakon toga ćemo lokacijsku dozvolu predati INI, koja radi glavni projekt, ishoduje  
grañevinsku  dozvolu,  a država će, ja se nadam, tako je i dogovoreno, otkupiti  zemljište na 
spomenutoj  trasi, kao što to  radi i na cijelom  Istarskom ipsilonu.  

 
ANTON PERŠKO : 
 
 Hvala  gospodinu  Josipu  Zidariću.  
 Odgovor na  drugo  pitanje, zamjenik Župana, gospodin Valerio  Drandić, pripremit  
će pismeno.  
 Kolega Roce zadovoljan odgovorom. 
 Riječ ima kolegica  vijećnica  Klara Grahovac, u ime  Kluba vijećnika IDS-a. 
 
KLARA GRAHOVAC : 
 
 Poštovane kolegice, poštovane  kolege ! 
 Pitanje  ću postaviti  zamjeniku  Župana, gospodinu  Valeriu  Drandiću. 

U kojoj  je fazi preuzimanje i kompletiranje predmeta Upravnog odjela za prostorno 
ureñenje i  gradnju  Županije Istarske, a u svezi s tim i kadrovsko  ekipiranje istog Upravnog  
odjela.  

Hvala.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegice. 
 Odgovor će dati  zamjenik  Župana,  gospodin Valerio  Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Hvala lijepa. 
 Možemo  reći  da je Upravni odjel za  prostorno ureñenje i  gradnju  u završnoj  fazi 
svog kompletiranja. Kažem u završnoj  fazi zato što ga još nismo u potpunosti kadrovski 
ekipirali. Problem nije mali. Kadrova poput  grañevinara i arhitekata baš  na istarskom tržištu 
nema. Jedan smo  natječaj  već raspisali i recimo da smo s njime osigurali 50, 60 % traženih 
kadrova. Slijedeći  natječaj izlazi u  srijedu, ako se ne varam,  pa  ako ima takvih  kadrova, 
evo, ja ih pozivam da se jave. 

 Sličan slučaj imamo i u Zavodu za prostorno planiranje, ali ipak moram reći jednu 
optimističku informaciju. Uspjeli  smo zaustaviti trend gomilanja predmeta. U ovom trenutku  
se dnevno ili mjesečno  rješava nešto više predmeta od  onoga što se zaprimi. To drugim 
riječima znači da onih  tisuća predmeta koji su se nagomilali će u najmanju ruku  stati u ovom  
trenutku, a čim kompletiramo  službe kadrovski, i  ne samo  kadrovski, nego tehnikom i 
prostorom,  mislim da ćemo privesti  tu problematiku na jednu  vrlo prihvatljivu  razinu. 
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ANTON PERUŠKO ; 
 
 Vijećnica Klara Grahovac zadovoljna odgovorom. 
 Hvala. 
 Riječ ima gospoña Suzana Bugarin, u ime Kluba vijećnika  HSU-a.  
  
SUZANA BUGARIN : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, kolegice i kolege,  gospodine  zamjeniče Župana 
! 
 Ja bih imala jedno pitanje u  svezi  sa Uljanikom. 

Obzirom da se u  zadnje vrijeme gotovo  svakodnevno u  štampi može pročitati 
ponešto o privatizaciji Uljanika, zanima me stajalište Poglavarstva o tom pitanju, da li je  
Poglavarstvo već upoznato s modelom privatizacije i  da li  će Uljanik privatizacijom ostati  u 
istom modelu proizvodnje, odnosno  da li  će županija podržati  eventualnu  prenamjenu 
proizvodnje i, prije svega, koliko možemo učiniti  da zbog njegove  privatizacije  radnici  ne 
ostanu  bez  svog  radnog mjesta, a tamo odista radi jako puno ljudi i jako   puno obitelji ovisi 
o tim ljudima. 
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama kolegice Bugarin. 

Odgovor  će dati  zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić.  
 

VALERIO DRANDIĆ : 
  
 Potpuno  smo  svjesni značaja Uljanika, ne samo za Pulu, nego za Istru, jer stabilnost 
Uljanika jamči dobrim dijelom i  stabilnost Pule, pa i Istre. Mi  nemamo još nikakav službeni 
prijedlog modela privatizacije Uljanika niti je ikakav sličan dokument došao  Županu niti 
Poglavarstvu. Dakle, i mi diskutiramo na bazi  medijskih  napisa, Jedno je sigurno, pokušat 
ćemo  se maksimalno involvirati u tu problematiku i podržat ćemo u svakom  slučaju  
prijedloge i Grada Pule i  Uprave zaposlenika Uljanika  s ciljem da, ne samo opstanu, nego  
da  ako do privatizacije doñe osigura  kvalitetniji rad i kvalitetniji  život  svim djelatnicima 
Uljanika nego što je to danas. Prema tome nastojat ćemo  da privatizacija  nikako  ne proñe 
mimo nas. 
 
ANTON RUPNIK: 
 

Hvala. 
Vijećnica Suzana Bugarin zadovoljna odgovorom.   

 Klub vijećnika IDS-a više nema prijavljenih za postavljanje  vijećničkih pitanja. 
 Riječ ima  kolega vijećnik Petar Radetić, u ime  Kluba vijećnika  SDP-ea. 
 
PETAR RADETIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici ! 
 U  saznanju  sam da je na  rebalansu državnog  proračuna koji je donijet, čini mi  se, 
početkom ovog mjeseca, došlo do smanjenja sredstava koja su bila predviñena za programe 
na području Istarske županije za  dovršetak objekta  Vile Marije u  Puli, za  Opću  bolnicu  u  
Puli,  Sveučilište i još  nešto što  sada ne mogu   nabrojati.  

Interesira me: da li  mi zamjenik  Župana može na to pitanje odgovoriti. Ako danas 
nema odgovora može dati pisani odgovor, da  vidimo čemu je tome  razlog, da li je problem 
što  eventualno ovi programi nisu u fazi  da može doći do njihove  realizacije, pa  se sredstva 
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ne mogu ni koristiti ili je pak  država jednostavno odlučila da smanji sredstva za programe 
koji se realiziraju  na našem području. 
 Hvala lijepa.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  vama. 
 Odgovor će dati  gospodin zamjenik  Župana, gospodin Valerio  Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Gospodin Petar Radetić je dobro primijetio da su  iznosi sredstava za  Opću  bolnicu 
Pula i  za objekt Vile Marije prepolovljeni u  Državnom proračunu. Meñutim, moram reći  da 
za to nema mjesta  panici niti zabrinutosti. U kontaktu smo s Ministarstvom zdravstva i 
ministrom. Ti potezi su učinjeni upravo zbog onoga što  je sam vijećnik konstatirao. Naime, 
zbog  faze stanja projekta u ovom trenutku ocijenjeno je da je to  maksimum sredstava koji 
se u ovoj proračunskoj godini može potrošiti. Govorim o  Općoj  bolnici Pula, dok  je kod  Vile 
Marije to pravi  nedostani  dio budući da je investicija  već gotova i u  fazi  je otklanjanje 
nekih  sitnih nedostataka, nakon čega ćemo je moći otvoriti. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Vijećnik  Petar Radetić zadovoljan odgovorom. 
 Riječ  ima kolega vijećnik Damir Radnić, Klub vijećnika ISDF-a. 
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Moja pitanja su veza za  Pulu, ali  glavnog  i odgovornog za  Pulu  nema, bolestan je, 
pa  sada ne znam da li  će mi  zamjenik  Župana, moći pomoći , ali probat ćemo. 

  
1. pitanje 

a)  Grañani grada Pula sa okolnim mjestima Medulinom, Vodnjanom, Fažanom, 
Savičentom, Ližnjanom, Barbanom i Marčanom svojevremeno su od 1994.-2001. prikupili 
putem računa za odvoz kućnog smeća 20.80 milijuna kuna namijenjenih isključivo stručnoj i 
pravoj sanaciji Kaštijuna. 

b) Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost je početkom 2005. Gradu Puli, za 
saniranje gradske deponije Kaštijun odobrio 15 milijuna kuna,  uz obavezu grada da na tu 
sumu doda još 22,5 milijuna kuna 

  c) Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost je početkom 2007. Gradu Puli, za 
saniranje gradske deponije Kaštijun odobrio dodatnih  2,4 milijuna kuna,  uz obavezu grada 
da na tu sumu doda još 3,6 milijuna kuna 

Kada se zbroje sva ta sredstva namijenjena isključivo za sanaciju Gradskog 
odlagališta otpada Kaštijun konačni zbroj je 64,30 milijuna kuna  ukupno samo za sanaciju 
odlagališta Kaštijun. 

Danas znamo da je od tih sredstava potrošeno slijedeće; 

2,7 milijuna kuna potrošila Herculanea za vrijeme Cveka kupujući jedan kiper, jedan 
kompaktor i novu vagu (za vrijeme direktora Cveka  se je Herculanea još bavila problemom 
smeća) 
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6,4 milijuna kuna koštala je ova sadašnja i navodna sanacija Kaštijuna  (iako je to što 
se je sada radilo i skupo koštalo,  zapravo samo prikrivanje vlastite sramote, a nikako to nije 
sanacija) 

To je ukupno  9.1 milijun kuna potrošeni h za navodnu sanaciju  

64,30 milijuna kuna -  9,1 milijun kuna =  - 55.20 milijuna kuna nedostaje  

Ja vas pitam GDJE SU NESTALI ti NOVCI tih 55 milijuna kuna ZA PRAVU SANACIJU 
KAŠTIJUNA? 

2. pitanje 

Koliko je bilo poznato iz medija, kao i sa ove govornice po vašim izjavama i po 
izjavama eko direktorice Kaštijuna Vesne Dukić, za najbolji projekt gospodarenja otpadom u 
projekt RH ŽCGO Kaštijun kako si vi volite tepati, a mi Istarski GROZD odnosno sve ostale 
političke stranke Istre, sve nezavisne liste Pule i Medulina te sve udruge grañana Pule i 
Medulina kažemo da je to najmonstruozniji mogući  projekt zbrinjavanja otpada u RH 
nekoliko puta ste najavljivali odobravanje nepovratnih sredstava cod ca 15-tak milijuna eur 
od strane EU Istri, a zadnji datum odobravanja tih sredstava koji ste svečano najavili bio je 
15. Srpanja 2008. 

ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  vama kolega vijećniče. 
 Odgovor  na prvo pitanje dostavit će se pismeno.  
 Na drugo pitanje odgovor će dati  resorni  član Poglavarstva, gospodin Vedran 
Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Najsrdačnije  vas pozdravljam. 
 Zahvaljujem se na pitanju. 

Neke ću stvari malo pojasniti,  pokušati prezentirati pravo  stanje  stvari  na kojima se 
trenutno nalazimo.    
 Moramo  shvatiti  da se lokacija Kaštijuna  od  1968. godine nalazi  na toj lokaciji i da 
je godinama  donašan  otpad  bez  ikakve pred obrade, bez ikakvog  tretmana,  bez ikakvog , 
nazovimo ga tako, stručnog usavršavanja i pokušaja  da se taj otpad nekako  obradi, 
odnosno  da kasnije bude  energetski ili  na neki drugi  način valoriziran. 

 S druge  strane se kroz  Fond za zaštitu okoliša godinama  pokušavalo  rješavati 
spomenuti  problem. S brojkama o kojima se sada govorilo  ni ja ni kolega Valerio Drandić 
nismo dovoljno upoznati. Pripremit ćemo odgovor vezano uz to i uz  samu  sanaciju koja je 
do sada bila provedena, kao i  sam dio vezan uz  sanaciju koja će biti kasnije  sprovedena. 
Zašto kažem kasnije sprovedena ? Jer bilo koja druga lokacija puno bi teže  sadašnju 
lokaciju kao takvu bolje  valorizirala. Želim reći  da  dio  otpada koji  se još može riješiti bilo bi 
dobro  da se ga riješi kroz  sadašnju poziciju Kaštijuna, odnosno novog Centra za  
gospodarenje otpadom Istarske županije. 

Druga stvar  je takoñer  vrlo bitna.  
U  trenutnoj  fazi su tehničke konsultacije uz ISPA  fond vezano  uz  sredstva. U 

ponedjeljak i utorak imali  smo sastanak u  Ministarstvu zaštite okoliša na kojem su bili  
predstavnici  Evropske komisije. Bili su prisutni predstavnici Evropske  delegacije  u 
Republici Hrvatskoj. Dva dana su trajali ti  razgovori. Prvog  dana bili smo prisutni 
predstavnici Istarske županije, Ministarstva gospodarstva, gospodin Ružinski i Zelene Istre, 
koji smo  imali   s njima sastanak. Drugi dan smo druga  dva projekta razmatrali - Marišćina i  
Lečevica. Imali  smo tehničke konsultacije  s kolegama iz  Bruxellesu.  
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Moram priznati  da dobro napreduju konsultacije vezano  uz  sama sredstva Fonda 
ISPA. Računamo da bismo u  devetom mjesecu mogli dobiti   odgovor od  konzultanata 
vezano uz ove  razgovore.  Ovaj  tjedan  predstavnici Ministarstva odlaze u Bruxelles, gdje 
će se još  neki detalji dogovarati  vezano uz sam Fond ISPA. Zašto vezani uz  Fond ISPA ? 
Jer će oni zapravo   biti   vezani  uz Fond ISPA  i natječaj će  raspisivati  Ministarstvo.  Zašto 
je to bitno ? Zato što bi jedan dio išao, - ne ono o  čemu govorimo  načelno o  sustavima 
financiranja,  na koji  način se to financira, na koji  način to ide sve  skupa, -  MBO bi  kao 
takva išla, o čemu   smo malo prije govorili, putem nekog kredita. Moram priznati da je 
Istarska županija  napredovala. Iz Ministarstva su nam nudili javno privatno partnerstvo, ali 
smo  zbog loših iskustava s javno privatnim partnerstvom odustali od  tog  koncepta, pa smo 
išli  na  ino kreditiranje. 

Dio vezan uz  deponiju,  uz sanaciju deponije, i samu konzultaciju  vezano u taj dio, 
bit će  rješavan putem Fond ISPA i putem sredstava iz Fonda  Republike  Hrvatske . 

Uzimam  si za pravo da pripremimo kvalitetan odgovor vezno uz pripreme koje  vrši  
Hercualnea i  da  vam zapravo odgovorimo  na dio  razgovora koji se vodio. 

Hvala.     
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala gospodinu  Grubišiću. 
 Gospodine  Radniću, imate pravo  na minutu.  
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Moram priznati  da mi je sada nakon vašeg odgovora manje jasno  nego prije, a 
nisam baš siguran da je i vama, gospodine Grubišiću,  sve jasno. 
 Zadnji rok koji ste  spominjali je bio  15. srpanj ove godine. To je gospoña  direktorica 
Dukić odgovorno tvrdila  na Hrvatskoj  televiziji  i  pred novinarima u Puli. 

  Inače je Hrvatska vlada  od  Evropske unije dobila dosta stroge ukore za  korištenje 
sredstava fondova. Jedan od  razloga zašto su dobili jako stroge ukore je upravo prijevara 
oko  Kaštijuna. Velika afera   će tek ovih dana izbiti u javnost, ako niste znali !  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Riječ ima kolega vijećnik Josip Anton Rupnik, u ime Kluba vijećnika koalicije  
HSLS/HNS/ZELENI. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovane kolegice i kolege, gospodine predsjedniče. 
 Ja bih  imao  dva pitanja.  
 Prvo pitanje. 
 Odnosi se na Barbarigu – Dragoneru. 
 Svima je poznata problematika. 

Ne znam  koliko je poznata problematika siječe desetke ha  šuma na tom području , a 
iz zakonske regulative i prostorno planske dokumentacije naše županije , a sada vidim da je 
ugrañena i u novom prostornom planu, faktički se govori  o zaštiti takvih površina, kao što su  
šume . Mene interesira  što  će poduzeti  županija protiv  bespravne sječe  i da li  će zatražiti, 
da se taj dio  šume koji je posjećen, protivno zakonskim  propisima i protiv  naše planske 
dokumentacije, će se  ponovno pošumiti i da se to ponovno  vrati  namjeni  za koju  je taj dio 
zemljišta postojao.. Isto tako me interesira, imam informacije, da su  nastali veliki problemi  
na području ograda zemljišta kod Dragonere, gdje neprekidno ginu divlje  životinje, jer one 
prolaze cestu, preko ne mogu  jer je ograda, a tamo divlje  životinje  instiktivno su prije 
hodale na pojilišta, sada je to  onemogućeno, imamo dokumentaciju kod mene, gdje je more 
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slika uginulih  životinja  na toj  cesti, pa  me interesira  da li  će županija uspjeti nametnuti  toj 
gospodi koja  je to ogradila  da propusti divlje  životinje  da mogu ići na pojilišta.    
 

2. Pitanje 
Neprekidno ponavljamo priču i tražimo odgovor, tko je dozvolio , da se tvornica  

Rockwool izgradi na prvoklasnom poljoprivrednom zemljištu, koje je zaštićeno  i to po starom 
prostornom planu županije,  a isto tako se  predlaže i u novopredloženom prostornim planu  
što  je sve sukladno  zakonskim propisima. 

Postavlja se pitanje tko je odobrio prodaju takvog  poljoprivrednog  zemljišta 
strancima, kada je u ugovoru , kojeg je potpisala naša  zemlja o pridruživanju  s Evropskom 
unijom decidirano  navedeno , da se poljoprivredno zemljište  ne može  prodavati  strancima. 
Postavlja  se pitanje da li  će županija zaštiti podzemne vode na tom području, jer vidimo 
sami  da Rockwool  traži koncesiju na korištenje podzemnih voda, koje su  najveći  rezervat 
slatke vode u Istri , koji  bitno  utječe na cjelokupni  sliv  rijeke Raše. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovor će dati , zamjenik  Župana, gospodin Valerio  Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Što se prvoga pitanja tiče, mislim da je općepoznato da Istarska županija, kao  
jedinica  područne (regionalne)  samouprave, nema teritorija, nije vlasnik ničega, ali zato jesu 
to   jedinice lokalne samouprave, i  nema područja koje nije  pokriveno nekom jedinicom 
lokalne samouprave. Dragonera, Barbariga i sva ta područja za koja  ste vi opravdano 
zabrinuti, i mi dijelimo zabrinutost s vama, imaju  svoju  jedinicu lokalne samouprave, koja bi  
trebala poduzeti mjere protiv onoga što se dešava, ako je to što se dešava nezakonito, 
neprihvatljivo, pogotovo ako je protiv prostornih planova tog dotičnog područja. Postoji  
poljoprivredna i  šumarska inspekcija , koje trebaju vršiti  svoj posao. U ovom  trenutku mogu  
vam samo obećati da ćemo  vašu i našu  zarinutost prenijeti  nadležnim  načelnicima i 
gradonačelnicima, u ovom  slučaju Grada Vodnjana, pogotovo drugog dijela koji se tiče 
ograda i divljači koja  strada na tom području.   
 Što se tiče  drugog pitanja, vrijedi gotovo identičan odgovor. Jedinica lokalne  
samouprave je  realizirala projekt. Bez njih  se ništa  na tom  području ne bi moglo  desiti. Vi 
dobro znate da niste o ničemu odlučivali. Nije odlučivalo niti Županijsko poglavarstvo. Mi  
donosimo prostorne planove županijskog  karaktera , koji jedinicama lokalne samouprave 
omogućuju, ali  ne obvezuju,  realizaciju odreñenih projekata, ako  smatraju  da je to njima 
interesantno  i  neophodno, one to rade. Tako je to učinjeno i u  slučaju  Rockwoola.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Vijećnik ima prvo na minutu.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Ako je plansko prostorna dokumentacija županije odredila kao vrijedne zaštićene 
prostore šume, što sada novim planom to postoji,  normalna je  stvar da bi Istarska županija  
trebala pokrenuti odgovornost tko  si je uzeo pravo da to radi mimo  naših prostornih 
planova, a pored toga i mimo zakonskih propisa . U  zakonu je  vrlo jasno i decidirano 
navedeno što se smije, što  se ne smije i šume, kao što su poljoprivredna zemljišta, su 
zaštićene. 

 Kada se govori o kategoriji  Dragonere  sami bi  trebali investirati da se učine otvori 
kako bi se  mogle propustiti divlje životinje  da se kreću., da idu  na pojilišta. Pored toga  
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tamo se desila još  jedna velika  glupost, vlasnik tog zemljišta je zatrpao pojilišta na koja su  
životinje išle piti vodu, koje instinktivno nañu put  do vode.  
 Kod  Rockwoola u prostorno planskoj dokumentaciji u planu za 2002. godine je 
navedeno  da je to prvoklasno zemljište. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Čuli smo to masu puta.  

Isteklo vam  je vrijeme.   
 Predstavnika Kluba vijećnika  HDZ-ea nema . 
 Riječ ima gospoña  Vesna Jalušić, u ime Kluba vijećnika  HSU-a.  
 
VESNA JALUŠIĆ : 
 
 Dobar dan svima. 
 Gospodine   zamjeniče Župana ! 

U Općini Marčana u tijeku je javna  rasprava o planskom ureñenju prostora po 
naseljima. Grañani Općine Marčana, negoduju zbog minimaliziranog povećanja  
urbanističkog područja, kao  užeg životnog prostora, te enormnog  povećanja  novih 
urbanističkih  područja  za izgradnju  turističkih   sadržaja. Da li ste upoznati  s ovom 
situacijom i što mislite o tome . Da li vi, gospodine  zamjeniče Župana,  u  slučaju sporenja 
oko plana ureñenja prostornog dijela, bio pristalica  raspisivanja  referenduma po tom  
pitanju. Neovisno o vašem odgovoru mi u  HSU-a smatramo da su  grañani  najpozvaniji  
direktno odlučivati, odnosno planirati svoj  životni prostor.    
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegice. 
 Odgovor će dati zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić.  
 
VALERIO  DRANDIĆ : 
 
 Nezavisno što je  problematika sigurno  vrlo značajna, pogotovo za  Marčance i  one 
koji tamo  žive i obitavaju, imamo točno zakonom propisano koje planove županija donosi i  
za koje je planove  nadležna. Ako  jedince lokalne samouprave  svojim planovima ne poštuju  
naše planove imamo obvezu intervenirati. Ako se planovi jedinica lokalne samouprave  
realiziraju i rade u okviru  dozvoljenog  županijskim planovima nemamo ni  elemenata ni 
argumenata da interveniramo. Pretpostavljam da  se ta velika urbanizacija o kojoj  vi pričate 
odvija u okviru  područja koje je prostornim planom Istarske županije predviñeno za takvu 
namjenu.  Ako to nije već ćemo  saznati, ali  neće biti ni potrebno, jer Ministarstvo nikada  
takve planove neće odobriti. Postoje filtri. Ako rade u okviru  onoga što je  Prostornim planom 
Istarske županije  dozvoljeno na  vijećnicima same jedinice lokalne samouprave je da  se 
bore  da izbalansiraju  urbanizaciju.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Vijećnica zadovoljna odgovorom.  
 /V. Jalušić : Ne jako, ali dobro!/. 
  Riječ ima  Vladimir Gašparini , u ime Kluba vijećnika  ISDF-a . 
 
VLADIIR GAŠPARINI : 
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 Poštovani gospodine predsjedniče Skupštine, zamjeniče Župana, uvaženi gosti, 
kolegice i kolege vijećnici ! 
 Imam jedno pitanje za predsjednika  Skupštine i jedno pitanje za  Župana, odnosno  
za  zamjenika  Župana. 
 Pitanje za predsjednika  Skupštine se odnosi  na rad Odbora  za  borce NOR-a i  
branitelje.  
 Gospodine predsjedniče, prije  nepune dvije godine  formirali smo  Odbor za  borce 
NOR-a i  branitelje. Odbor  se sastao  svega jedanput da bi  se konstituirao. Mislim da je 
nakon toga  dovoljno materijala došlo da bi se na sjednici  Odbora razmatralo rješavanje  
pitanja  branitelja, spomenika za branitelje i ostalo. Bio bi red da se sjednica Odbora već 
jednom  sazove i neke  stvari riješimo. U protivnom saziv će ove   Skupštine prestati, a mi  
nećemo ni jednom  raspravljati na sjednici  Odbora pitanja iz  naše nadležnosti.  
 Pitanje za  gospodina zamjenika  Župana. 
 Tražit ću  da mi  se pismeno odgovori na pitanje, jer ne vjerujem da će mi moći 
usmeno odgovoriti. Koliko je županija odnosno  Županijsko poglavarstvo u sadašnjem sazivu 
ove  Skupštine odvojila sredstava za  Općinu  Višnjan, bilo za poslovnu zonu ili za 
infrastrukturu. 
 Hvala lijepa.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa. 
 Što  se tiče vašeg prvog pitanja  upućeno predsjedniku  Skupštine Istarske županije 
apsolutno ga akceptiram. Vaše je pitanje, po meni, utemeljeno. Ja sam po  Poslovniku, htio  
to priznati  ili  ne,  odgovoran za  rad Skupštine, za  funkcioniranje  Skupštine i radnih tijela 
Skupštine, a Odbor  koga  ste spomenuli  je radno tijelo  Skupštine.. Prihvaćam vašu 
sugestiju i inicirat ću sazivanje sjednicu Odbora za borce NOR-a  i branitelje da bi se 
raspravili materijali koji su pristigli. 
    Prihvaćam vašu  sugestiju i preuzimam tu svoju  obvezu. 
  Hvala. 
 Riječ ima kolega vijećnik  Sandro Jurman, u ime Kluba vijećnika  koalicije  
HSLS/HNS/ZELENI. 
 
SANDRO JURMAN : 
 
 Poštovani predsjedniče, gospodine  zamjeniče Župana, kolegice i kolege ! 
 Prvo moje pitanje  odnosi se na  izradu  Prostornog plana  područja  posebnih 
obilježja Limski kanal ili  Limska draga. Propisi koji ureñuju režim ponašanja u  Limskom 
kanalu, prije svega, stari su  preko 30 godina. Vjerujem da mnogi znate da je tamo 
onemogućena ikakva aktivnost od  strane lokalnog  stanovništva, a za što je lokalno  
stanovništvo  izrazito zainteresirano, prije svega, za odreñenu mogućnost  sportskog 
ribolova, kupanje i za još  neke  druge stvari. Limski kanal je  praktički u katastrofalnom 
stanju i gotovo nitko o njemu  ne vodi  računa. Znam da je bila inicijativa i da su  čak  prvi 
koraci poduzeti oko izrade   prostornog plana, pa  molim da mi  se dade informacija u kojoj  
je to  fazi i  razmišlja li  se  o tome da se uvaže interesi lokalnog  stanovništva pri izradi  tog 
prostornog  plana . 

Drugo, na jednoj od prethodnih sjednica postavio sam   pitanje na koji način županija  
misli se odnositi  prema uzgajivačima istarskih volova. Koristim prigodu da još  jednom 
izrazim nezadovoljstvo s obzirom da županija  ne poštuje  vlastiti akt kojim je prihvatila  da će 
osiguravati poticaje  za uzgajivače istarskih volova u visini od  3.500,00 kuna, a da će 
narednih  3.500,00 kuna osigurati općine i gradovi. Postoji inicijativa  da se napravi novi 
Pravilnik ukoliko  se  važeći  ne poštuje, pa bi trebalo  da se   barem  radi  na izradi novog 
pravilnika.  
 
ANTON PERUŠKO : 
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 Hvala kolega vijećniče.  
 Odgovor  će dati   zamjenik  Župana,  gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Plan posebnih obilježja područja Lim je u završnoj fazi. Zapravo u završnoj je  fazi  
nacrt plana. To još ne znači da je  kraj priče. Nacrt plana  je već  bio  na prethodnoj  raspravi 
koja je i ponovljena zbog  odreñenih zakonskih  propusta. Uskoro  će biti upućen na javnu  
raspravu. Zaprimili smo inicijativu  iz nekoliko općina na čijem se području proteže  Lim i 
Limska draga. Službeno ih još nismo  razmatrali. Inicijative su  dobrim dijelom  opravdane. 
Treba ih  usuglasiti sa  Naturom Histricom, sa zakonskim odredbama koje govore o 
mogućnosti izlova,  kupanja itd.. Dakle, sve ono što  se nudi u toj inicijativi  grañana.   
Inicijativu ćemo razmatrati. U  svakom slučaju prilika je da se i na javnoj  raspravi još jednom 
istaknu  težnje i  želje stanovništva koje gravitira  Limu. Vidjet ćemo  da li  će one biti 
prihvatljive. Još uvijek ima vremena, a plan je  u  nacrtu odrañen. 
 Što se drugog  pitanja  tiče  ne znam da li  gospodin Graciano Prekalj ima odgovor. 
Pozivam ga da dade odgovor. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Riječ ima Graciano  Prekalj. 
 
GRACIANO PREKALJ : 
 
 Gospodine predsjedniče, poštovane vijećnice i vijećnici ! 
 Što se tiče Istarskog goveda,  posebno za istarske volove,  Istarska županija 
osigurava svake godine 100.000,00 kuna u svom proračunu, pa tako je i za  2008. godinu 
osigurala  tih  100.000,00 kuna, koja su već isplaćena Savezu uzgajivača istarskog  goveda. 
Nažalost, većina općina i gradova nije  se odazvala inicijativi  županije  da osiguraju 
odreñena  financijska  sredstva u  svojim  proračunima. Stoga  iznos koji je bio obećan da će 
biti isplaćen za  sve volove koji su u Istarskoj  županiji u sustavu uzgoja  istarskog  goveda, 
nažalost, biti  će isplaćen  u okviru 100.000,00 kuna,  plus, ne znam točno koliko su općine 
osigurale, ali vrlo mali iznos. 
 Istarska županija osigurava i  dodatnih  200.000,00 kuna  za uzgoj novaljana grla 
bikova i  krava, i  800.000,00 kuna za provedu  trajne zaštite istarskog goveda gospodarskim 
iskorištavanjem u sustavu  ruralnog  razvitka Istre. Osigurava  i po  15.000,00 kuna za   dvije 
manifestacije. Jedne  koja  će se održati  u subotu i druge u  nedjelju. U  subotu Jakovlja u  
Kanfanaru i u  nedjelju Magdalenina u  Višnjanu.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  gospodinu  Gracianu  Preklju.  
 Kolega vijećnik  Sandro Jurman, imate pravo na minutu.    
 
SANDRO JURMAN : 
 
 Žao mi je da mi je baš  gospodin Graciano Prekalj morao  odgovoriti  na postavljeno 
pitanje  s obzirom da  znam da je on  dobronamjeran prema navedenoj  priči. Meñutim,  
činjenica je da se županija obvezala 3.500,00 kuna osigurati po  grlu, po  volu. Činjenica je 
da je od  dana kada je Pravilnik  prije  četiri, pet godina donesen, porastao broj grla. Iznos od  
100.000,00 kuna je konstantan, a broj grla  se udvostručio. Taj iznos  sredstava  sada nije  
dovoljan. Postoji  inicijativa od  strane uzgajivača, a mislim da se i u  AZRRI-u  pomišlja, jer 
sam s odreñenim ljudima imao  prigodu  razgovarati,  da se izradi novi Pravilnik, u kojem  bi 
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se reklo da je u sustavu poticaja za Istarsku  županiju dovoljno  25 volova, jer se oni ne 
mogu gospodarski  iskorištavati. To je kastrat istarskog goveda. Znam da vi  znate, ali možda 
dio kolega ne zna, da je on gospodarski neisplativ. Ako je za izložbe, za očuvanje istarskog 
identiteta za  Istarsku  županiju dovoljno  25 volova, neka Istarska županija  financira 25 
volova, ali da poštuje obveze koje  ima prema  uzgajivačima  volova. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolega vijećniče. 
 Riječ ima kolega Lino Roša, u ime Kluba vijećnika HSU-a. 
 
LINO ROŠA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, zamjeniče Župana sa suradnicima, kolegice i 
kolege, dobar večer i ostalim gostima.  
 Imam dva pitanja za  Župana i  eventualno  jedan prijedlog. 

/A. Peruško  : Po Poslovniku imate pravo  na dva pitanja. Izaberite jedan prijedlog i 
jedno pitane ili dva pitanja, kako  hoćete/. 

Postavit ću  jedno pitanje i dati jedan prijedlog. 
Prvo pitanje. 
Raspolažem  pouzdanim informacijama da je jedna svjetska  tvrtka, koja se bavi 

proizvodnjom wellness opreme, zainteresirana za kupnju  Ortopedske bolnice  dr. Martin 
Horvat u  Rovinju. Isto tako raspolažem s informacijom  da je  sklopljen predugovor o 
kupoprodaji  Ortopedske  bolnice, a da zainteresirani kupac je ruski, ajmo tako reći, 
poduzetnik  sa kapitalom na zapadu. Da li je informacija točna, da li je  nešto nataknuto po 
tom pitanju. Možemo li dobiti jedan relevantan odgovor.    
 I dodatno vezano za isti  slučaj  da li  je, ako  je do prodaje ili  predugovora  došlo, 
poštivano pravo prvokupa.  
 Budući da nema pravo na drugo pitanje, iskoristit ću vijećničke ovlasti da podnesem 
zahtjev za  sazivanje tematske sjednice u svezi  zlouporabe droga. Nedavno smo ima 
tematsku sjednicu posvećenu problemima  zdravstva,  ali na toj je  sjenici bilo jako malo 
prostora za problematiku  droga. U prošlom mjesecu je obilježen svjetski dan  borbe protiv  
droga. Prema   nepotpunim  informacijama Hrvatskog  zavoda za javno zdravstvo  na 
području RH u prošloj  godini umrlo je od  zlouporabe droga  150  osoba. Od tih  150 umrlih  
16  na području Istarske županije.  Svi su u mlañoj dobi od  20 do  29  godina, a  25 do  29  
godina je  15 %  njih.   Koristim priliku  da vijećnici  dan na potpis zahtjev za   sazivanje 
tematske sjednice o problematici droge..  
 Hvala.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Odgovor će dati   zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Mogu vrlo odgovorno  odgovoriti na prvo vaše postavljeno  pitanje, budući  da sam i 
predsjednik Upravnog  vijeća Ortopedske bolnice  Martin Horvat u Rovinju.  
  Ne samo da nije ništa prodano i ništa ugovoreno, nego  neće nikada ni biti ništa 
prodano. Stav je  da se raspiše  natječaj za koncesiju za jedan dogledi  period  s obzirom da  
je potrebna investicija u toj bolnici  vrlo visoka i da  će se kretati izmeñu  50 i  100 milijuna  €.  
Vjerojatno taj  period  neće biti ispod  50 godina, ali  u svakom  slučaju vrijeme će se  
odrediti. Nikakav ugovor i nikakva obećanja i prodaja  još  nije izvršena. Ima jako puno 
interesa.  

Htio bih  reći  da vidno kasnimo  sa  realizacijom  projekta. Pokazalo se da je  dobro 
što kasnimo, jer su se od početnih  špekulanta, sada  počeli pojavljivati pravi krupni 
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ponuñači. Ovi o kojima  vi govorite malo je došlo do krivog  telefona, nije  velik proizvoñač  
wellness opreme, nego je  najveći  svjetski  proizvoñač protetike. Dakle, govorimo o 
protezama za   hendikepirane ljude koji su izgubili  ruku, nogu itd.. ORTOBOX je najveća 
svjetska  tvrtka  na tom području. Meñutim, ima čak i  jačih  koji  su zainteresirani za  bolnicu 
u Rovinju. 
 Pristup  će biti  identičan Brioni  riviera. Biti će prednatječaji na koje  će se moći  javiti  
svi zainteresirani  i nakon toga  će se izvršiti  uža selekcija s kojima će se ići u natječaj i 
odluku o tome ćemo donositi na sjednici  Skupštine Istarske županiji, o čemu  ćete biti  na 
vrijeme informirani. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa . 
 Riječ ima kolega vijećnik  Tullio Persi.  
 
TULLIO PERSI : 
 
 Još jednom  svima pozdrav. 
 Zamolio bih zamjenika  Župana, ako  slučajno sretne Župana, da mu  kaže da sam 
zadovoljan ako je istina da je predložio da  za zbrinjavanje  smeća koristimo kamenolome 
koji  više nisu u  funkciji ili u kojima je zabrana rada. To je prvo. 
 Drugo,  upoznao bih  vas   s činjenicom da se na sadašnjoj lokaciji Kaštijuna,  
nekoliko metara ispod nalazi jezero. Voda iz tog  podzemno jezera  se koristi  za zalijevanje 
okolnih  poljoprivrednih kultura, za zalijevanje vrtova itd. I kada budemo još  nagomilali  
smeća, a kao što znamo jedan dio  se pretvara u vodu, ta voda više neće biti zdrava ni za  
poljoprivredne kulture ni za  piće. Zato bi bilo poželjno  da se napušteni kamenolomi koriste 
za odlaganje  smeća. . 
 Treće, svjedoci smo da se napravilo  puno  grešaka u našoj Istri i moramo očekivati 
da ćemo jednog dana, a taj dan nije  daleko, biti istarske sluge stranom kapitalu u Istri. Zato 
bi bilo pametno da ono što vrijedi  ne privatiziramo. Taj je slučaj na primjer Uljanik, koji je 
podignut zaslugom  najvećeg Istranina druga Kopiniča, koji je bio Slovenac, koji je  dignuo  
brodogradilište do  najveće razine. 
 /A. Peruško  : Isteklo vam je vrijeme/. 
 Nije isteklo vrijeme.  
 /A. Peruško  : Isteklo je  vrijeme /. 
 Ma ne. Ma kakvi. 
 /A. Peruško  : Pogledajte  si  stopericu.. Imate pravo na dva pitanja, a  vi ste već 
postavili  tri pitanja. Prva dva  pitanja sam vam  spojio u jedno, pa  sam vam omogućio da 
postavite i  treće pitanje /. 
 Čekao sam kao  četvrti da doñem na red. Mogli ste se barem ispričati. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 

Nemam se što ispričavati. Ja odreñujem redoslijed  po klubovima vijećnika, a vi 
unutar kluba vijećnika dogovorit se   tko  će prvi, tko  će drugi, tko  će treći uzeti  riječ. Drugi  
puta neka vas ovi mlañi puste  da uzmete riječ prije njih. 

Hvala lijepa.  
Time smo iscrpli aktualni  sat. 
Zaključujem 2. točku  dnevnog  reda. 
Prelazimo  na 3. točku  dnevnog  reda.   

       
 AD – 3 PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU  IZMJENA I DOPUNA 
                         PROSTORNOG PLANA ISTARSKE ŽUPANIJE 
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 Prijedlog  akta i kartografski prikaz na CD-eu vijećnici su dobili poštom. 
Raspravu o  predloženom aktu obavio je matični  Odbor za prostorno ureñenje , 

zaštitu okoliša i graditeljstvo. 
Zapisnik  sa sjednice  Odbora  vijećnici su dobili na klupe. .  
Uvodne napomene za ovu točku dnevnog  reda je dao  VALERIO  DRANDIĆ, 

zamjenik  Župana, predsjednika  Poglavarstva, Ivana Jakovčića. 
Zatim je pobliže obrazloženje dala INGRID PALJAR - v.d. ravnateljice  Javne 

ustanove  Zavod za  prostorno  ureñenje Istarske županije. 
 
 LINO DOBRILA, predsjednik Odbora za prostorno ureñenje, zaštitu okoliša i 
graditeljstvo Istarske  županije, izvijestio je da je Odbor raspravljao o Odluci o donošenju 
Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije i  donio je slijedeći 
 
 ZAKLJUČAK 
 
             Podržava se Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana 
Istarske županije, uz sljedeći amandman Odbora: 
             U članku 58. stavku 1. alineji 5.predlaže se da se dosadašnja alineja „Na području 
Grada Poreča: Fiorini – Žbandaj“ mijenja u tekst  
            „Na području Grada Poreča: Poreč, Buići – Žbandaj“.  
 
 Obrazloženje: 
 
            Na području grada Poreča postojeća servisna zona Poreč nalazi se unutar naselja 
Poreč. Navedena se zona razvija kao samostalna i jedinstvena cjelina izvan neposrednog 
gradskog područja. S obzirom na njenu veličinu od cca 40 ha i položaj na istočnom rubu 
naselja Poreč uz zaobilaznicu, predlaže se da se ona izdvoji u posebno grañevinsko 
područje.             Naglašava da se ovim amandmanom ne osniva nova gospodarska zona, 
već se izdvaja postojeća. Ovaj je amandman potrebno ugraditi na odgovarajući način u 
tekstualni dio, te kartografske prikaze Plana. Osim toga, ispravlja se naziv „Fiorini“ u Buići. 
               

Predsjednik ANTON PERUŠKO, prije otvaranja  i traži  prijavu za  raspravu, podsjeća 
vijećnike  na odredbe članka 79., stavak 2 Poslovnika Skupštine Istarske županije, koji  kaže 
: 

« Amandmani se pismeno upućuju  predsjedniku Skupštine , a....». 
 Stavak  3 istog  članka kaže : 
« Iznimno, vijećnik može podnijeti amandman  na prijedlog  akta i  na samoj  sjednici, 

tijekom rasprave. I  takav se amandman podnosi pismeno i  s usmenim ili pismenim 
obrazloženjem». 

Konstatira da je iznimno  pretvoreno u pravilo i  da nije dobio , osim od kolege 
Vladimir  Gašparinija i Odbora za prostorno ureñenje , zaštitu okoliša i graditeljstvo Istarske 
županije, niti jedan amandman kojeg bi bio  uputio u proceduru,  Poglavarstvu Istarske 
županije, ali da  ne može osporiti pravo vijećnicima iz  članka  79. Poslovnika, pa upozorava, 
ukoliko  ima netko od vijećnika amandmane, da bi bilo dobro da  ih preda čim je moguće 
prije, da ih može dati predstavnicima Poglavarstva  da ih prouče, koji  će se  očitovati o  tim 
amandmanima. 

 
Za raspravu  u ime klubova vijećnika u trajanju od  8 minuta  su se prijavili : Damir 

Radnić, Josip Anton Rupnik, Tedi Chiavalon. 
U  raspravi su sudjelovali :  DAMIR RADNIĆ, u ime Kluba vijećnika ISDF-a,  TEDI 

CHIAVALON, ispravak 3 netočna  navoda, JOSIP ANTON RUPNIK, TEDI  CHIAVALON, 
ispravak  4 netočna  navoda, JOSIP ANTON RUPNIK, povreda Poslovnika, ANTON 
PERUŠKO, oduzima  riječ  vijećniku  Josipu Antonu Rupniku koji nije  ispravio povredu 
Poslovnika, TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika  IDS-a, MARINO  ROCE, ispravak 
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netočnog navod, DAMIR RADNIĆ , ispravak netočnog  navoda, JOSIP ANTON RUPNIK , 
ispravak krivog  navoda, LINO DOBRILA , u ime Kluba vijećnika SDP-ea. 
 
 Za pojedinačnu  raspravu su se prijavili : Damir Radnić, Tedi  Ciavalon, Josip Anton 
Rupnik,  Klara Grahovac, Marino Roce, Vladimir  Gašparini. 
 
 U  pojedinačnoj  raspravi su sudjelovali : DAMIR RADNIĆ , TEDI  CHIAVALON, koji 
podnosi amandman, MARINO ROCE, KLARA GRAHIOVAC , TEDI CHIAVALON, replika, 
ispravak netočnog podatka u zoni Mandule Savičenta umjesto  5,7  hektara treba ispravno 
stajati  3,7  hektara, JOSIP ANTON RUPNIK, VLADIMIR GAŠPARINI, koji je podnio  3 
amandmana, SANDRO JURMAN  i  VALERIO  DRANDIĆ,  dodatne napomene,  zahvala  za  
sudjelovanje u  raspravi,  INGRID PALJAR, odgovori  na postavljena pitanja. 
 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, je u  nastavku dao  nekoliko  napomena i nekoliko 
uputa o načinu  daljnjeg rada Skupštine, pa kaže : 
 «Prije svega,  ne mogu  zanemariti  činjenicu  da  su sjednici prisutni  i predstavnici 
jedne naše jedinice  lokalne samouprave, na čelu  sa  načelnikom. Izražavam na neki  način 
žaljenje što  nisam bio u  poslovničkoj mogućnosti da dam  riječ predstavniku  te lokalne 
jedinice,  te općine, jer bi to bio presedan koji bi nam se sutra mogao obiti  o glavu,( 39 je 
jedinica lokalne samouprave), i uz tešku  muku  sam odbio suglasnost  da načelnik Općine 
Višnjan istupi na sjednice Županijske skupštine. Temeljem članka 71. Poslovnika 
predstavnici jedinica lokalne samouprave mogu istupiti  samo  kada su predlagači akata. U 
ovom slučaju to nije  slučaj. Meñutim,  u  materijalima  stoji i moje pozitivno pismeno  
očitovanje  na  projekt  golf igrališta. Moja  je sugestija i ostajem kod tog istog političkog i 
svakog  drugog  stava, kao  pojedinac i kao član stranke. Golf igralištu u  Višnjanu nije  
rečeno  ne. Čak nisam  ni vjerovao obrazloženju mog  stranačkog kolege i resornog člana 
Poglavarstva, gospodina Vedrana Grubišića, u  čiju  stručnost nikada ne sumnjam, ali sam 
sumnjao da je i on politički obojen, pa da bi se moglo podvesti pod to, ali moram vjerovati 
stručnjacima, moram vjerovati gospoñi Ingrid Paljar, koja nije politički obojena, moram 
vjerovati  drugima s kojima sam se konsultirao. Naprosto  ne postoje tehničke mogućnosti  
da se o tom projektu  raspravlja kroz  ciljane izmjene i dopune Prostornog plana Istarske 
županije.     
 Drugo, kolega vijećnik  Damir  Radnić mi je uputio  dvije zabilješke vezano za naziv 
Sveti Lovreč. Spominje se Sveti Lovreč Pazenatički itd,. pa molim da se prihvati sugestija da 
se izvrši  provjera i ispravno napiše ime  Sveti Lovreč.  
 Druga  vaša primjedba vezano za  broj  stanovnika  na području  Ližnjana, ide u  
sustavne  izmjene»  
 U  nastavku podsjeća na  članak 83 koji kaže. kaže : 

« Amandman koji  je podnesen u roku  postaje sastavnim dijelom prijedloga akta i o 
njemu se ne glasuje odvojeno : 1) ako ga je podnio predlagatelj  akta, 2)  ako ga je podnijelo 
radno tijelo ili Odbor za  statut, poslovnik i upravu, a s njime se suglasio  predlagatelj, 3) ako  
ga je podnio vijećnik  i s njime se suglasio  predlagatelj  akta». 
 Amandmane su podnijeli: Odbor za prostorno  ureñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 
Istarske županije, 1 amandman,Vladimir  Gašparini, 3 amandmana,  Damir Radnić, 1 
amandman, Tedi  Chiavalon, 2 amandmana,  Josip Anton Rupnik, 31 amandman. 
 Naglašava da će postupak  biti takav da će pozvati  predstavnika Poglavarstva da se 
očituje  na predložene amandmane. Ukoliko ga predlagač ne prihvaća može u roku od 
minute izraziti svoje kontra argumente i tražiti  glasovanje o amandmanu ili odustati od  
amandmana.  
 Poziva predstavnika Poglavarstva da se redom očituje  o   amandmanu  Odbora za 
prostorno ureñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Istarske županije, Vladimira  Gašparinija,  
Damira Radnića,  Tedi  Chiavalona,  Josipa Antona Rupnika. 
 Na ponijete amandmane  predstavnik Poglavarstva VALERIO DRANDIĆ se očitovao 
kako slijedi : 
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 Odbor  za prostorno ureñenje, zaštitu okoliša i  graditeljstvo Istarske županije 
predlaže Amandman :  
             U članku 58. stavku 1. alineji 5.predlaže se da se dosadašnja alineja „Na području 
Grada Poreča: Fiorini – Žbandaj“ mijenja u tekst  
            „Na području Grada Poreča: Poreč, Buići – Žbandaj“.  
 
 Obrazloženje: 
 
             Na području grada Poreča postojeća servisna zona Poreč nalazi se unutar naselja 
Poreč. Navedena se zona razvija kao samostalna i jedinstvena cjelina izvan neposrednog 
gradskog područja. S obzirom na njenu veličinu od cca 40 ha i položaj na istočnom rubu 
naselja Poreč uz zaobilaznicu, predlaže se da se ona izdvoji u posebno grañevinsko 
područje.             Naglašava da se ovim amandmanom ne osniva nova gospodarska zona, 
već se izdvaja postojeća. Ovaj je amandman potrebno ugraditi na odgovarajući način u 
tekstualni dio, te kartografske prikaze Plana. Osim toga, ispravlja se naziv „Fiorini“ u Buići. 
 
 Predlagač prihvaća  amandman. 

 
Amandmani I, II, III vijećnika  Vladimira Gašparinija   
AMANDMAN I 

 U Odluci o donošenju  izmjena i dopuna  Prostornog plana Istarske županije u čl. 9 u 
članku 34. st. 1. 1 točka 2 mijenja  se i glasi : 
 Podtočka b) luke posebne namjene u stavci  sportske luke doda i  postojeća sportska 
lučica PORTO  BUSOLA – St. Červar, a vezano  i za  čl. 47. st.1-3 te točke 1 – 7., izmjena i  
dopuna prostornog plana Istarske županije. 
 Poglavarstvo predloženu izmjenu prihvaća. 
 
 AMANDMAN II  
 U Odluci o donošenju  izmjena i dopuna  Prostornog plana Istarske županije konačni 
prijedlog  na stranici  26 Lokalne brodske i  trajektne linije  uz  postojeće Poreč – otok  Sv. 
Nikola ; Rovinj – Crveni otok i Katarina ; Fažana – Brijuni , Pula – Brijuni, dodati Poreč – 
Zelen laguna i Poreč – Funtana – Vrsar, jer postoje optimalni  uvjeti za pristajanje putničkih   
rodica ( izgrañena  postojeća pristaništa).  
 Jednako tako prihvaćamo  i amandman br, II  kojim se traži dopuna sa trajektnim 
linijama točno navedenima koje su bile izostavljene u  našem prijedlogu izmjena i dopuna 
Prostornog plana Istarske županije. 
 Poglavarstvo prihvaća  amandman II 
 
 AMANDMAN III 
 U konačni prijedlog  Izmjena  i dopuna Prostornog plana Istarske županije, na stranici  
21 Glava 2.1. Grañevine od  važnosti za  RH u  čl. 33, st. 2 Sportske organizacije su : Pod a/ 
Golf igrališta – dodati Zonu oznake R 1 Višnjan buduće golf igralište sa  pripadajućim 
objektima. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća  amandman III, koji  će biti  predmet sustavnih 
izmjena. 

Amandman nije  prihvaćen, jer je za njega glasalo samo  9 vijećnika. 
  
 Amandman vijećnika  Damira  Radnića :  
 - da se u svim dijelovima prostornog plana Istarske Županije koji se odnosi na 
„Kaštijun“, briše lokacija „Kaštijun“ kao Centar za gospodarenje otpadom za Istarsku 
Županiju i kao lokacija za odlaganje otpada. 
  
           OBRAZLOŽENJE: 
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1. Svi zborovi grañana Općine Medulin i Grada Pule koji su održani, odbili su lokaciju 
Kaštijuna kao Županijskog centra za gospodarenje otpadom za cijelo Istarsko 
područje,  

2. Vijeće i Poglavarstvo Općine Medulin jednoglasno su odbili lokaciju Kaštijuna kao 
ŽCGO kao što su odbacili i Studiju utjecaja na okoliš o čemu su pismeno obavjestili 
skupštinu Istarske Županije. Do današnjeg dana nisu dobili nikakav pisani odgovor 
niti od strane Skupštine Istarske Županije, niti od strane Poglavarstva Istarske 
Županije, kao ni od Župana Istarske Županije, koji je jedino usmenim putem iznio stav 
da se ta lokacija neće mjenjati. 

3. Stanovnici Općine Medulin jedinstveni su u Odluci da „Kaštijun“ na može biti 
Županijski centar za gospodarenje otpadom i svim će raspoloživim sredstvima braniti 
pravo da štite svoj životni prostor. 

4. Stanovnici MO Valdebek su u osnivanju inicijativnog odbora za otcjepljenje od Grada 
Pule i priključenje Općini Medulin upravo zbog toga što se ne prihvaćaju njihovi 
zahtjevi za promjenom lokacije ŽCGO Kaštijuna. 

5. Sve političke stranke osim IDS-a i SDP-a, sve nezavisne liste Pule i Medulina kao i 
sve udruge grañana jasno i nedvosmisleno traže da se lokacija Kaštijuna odbaci kao 
lokacija ŽCGO-a cijele Istre, te traže sanaciju i zatvaranje Kaštijuna te stručni odabir 
nove lokacije u Istri za budući ŽCGO kao i za buduće gradsko odlagalište  Grada 
Pule.  

 
Poglavarstvo amandman ne prihvaća. 
Amandman nije prihvaćen, jer za njega nije  glasao dovoljan broj  vijećnika. 

 
 Amandmani vijećnika Tedi  Chiavalona : 
 
 Na zahtjev grañana Vodnjana traži se izmjena  

1) U  članku  2 stavak 11. koji  glasi : 
 «mijenjaju  se simboli luka otvorenih za javni  promet županijskog značaja u luke 
otvorene za  javni  promet lokalnog značaja i  to Barbariga, Fažana i  Ližnjan – Kuje» 
 Predlaže se brisanje riječi  «Barbariga» , te se adekvatno tome usklañuje  tekstualni   
i grafički  prikaz PPIŽ . 
 2) U članku  9., stavak  1., točka 2 a, alineja 2 koja  glasi : 
 « Lokalne :  Kanegra, Savudrija, Alberi,  Bašanija – Gamboc, Katoro, Stella Maris-
Mandrač , Zanbratija, Lovrečica, Karigador, Dajla, Červar Porat, Funtana, Vrsar, Limski 
kanal, Barbariga, Peroj, Fažana, , Valbandon, Ribarska koliba, Banjole,  Runke, Polje 
(Premantura), Medulin, Ližnjan,  Krnica, Trget,  Tunarica,  Sv. Marina,m Rabac» 
 Briše se  riječ «Barbariga, te se adekvatno  tome usklañuje  tekstualni  i  grafički 
prikaz PPIŽ.  
    O b r a z l o ž e n j e  
 Grad Vodnjan je  na osnovu  reagiranja  grañana poslao  dopis niže potpisanom 
vijećniku kako bi se  iz  PPIŽ izbacila «Barbariga» kao  luka javnog  prometa s obzirom da se 
ista koristi kao jedna od  gradskih  plaža, te je u interesu grañana Vodnjana da takva  i 
ostane.   
 Poglavarstvo  prihvaća preložene amandmane. 
 

Amandmani  vijećnika  Josipa  Antona Rupnika: 
  
 1. AMANDMAN 
  
Članak 18. 
 U stavku 6 kod predviñanja porasta stanovnika u 13 urbanih sredina potrebno ugraditi 
sadašnje stvarno stanje i onda predvidjeti porast. 
Obrazloženje: 
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 Urbana sredina naselje Medulin-Ližnjan, već sada je znatno veći stvarni broj 
stanovništva nego se predviña, da će biti do 2010. godine. Da je bilo ugrañeno sadašnje stanje, 
vjerojatno takva brojka ne bi bila predviñena. 

Poglavarstvo amandman 1. ne  prihvaća. 
Ulazi u predmet  sustavnih izmjena. 
Vijećnik povlači amandman. 
 
2. AMANDMAN 

 
Članak 21.  
 U tablici 1"Kriteriji razgraničenja infrastrukturnih koridora van naselja(širina u metrima)" 
 U podsustava željeznica 1.reda i ostale, predviñeni koridor grañevine planirati na 100, a 
pod ostale planirati 50. 
Obrazloženje:  

Neprihvatljiva je teza, da je za autoceste potreban isti koridor grañevni kao za željezničke 
pruge. Jedan od glavnih aduta pored ostalih u Europi je prednosti, da kod  izgradnje željezničkih 
pruga je  potrebna manja površina grañevna od autocesta. 

Poglavarstvo  amandman ne prihvaća. 
Amandman je odbijen, jer je za njega glasao  samo  1 vijećnik.  
 
3. AMANDMAN 
 

Članak 23. 
 Pod rednim brojem 3. elektroenergetski sustav pod točkom a) proizvodni ureñaji, dodati 
slijedeće riječi kod nabrajanja. 
 - vjetroelektrane, 
 - sunčani kolektori, 
 - biomasa.. 
Obrazloženje:  
 Potrebno je prostornim planom odrediti potrebne lokacije za vjetroelektrane, za sunčane 
kolektore i proizvodnju električne energije koristeći biomasu( kompostane, biopročistaći). 
  Poglavarstvo  amandman ne prihvaća. 
 Ulazi u  predmet sustavnih izmjena.  
 Vijećnik povlači amandman. 
 
 4. AMANDMAN 
 
Članak 25. 
 U stavku 2 kod nabrajanja višegodišnjih kultura, potrebno navesti i lavandu, kao ljekovito i 
aromatično bilje. 
Obrazloženje: 
 Sukladno Zakonu o poljoprivredi te biljke se tretiraju kao dugogodišnji nasadi. 
 Poglavarstvo prihvaća  amandman. 
  
 5. AMANDMAN 
 
Članak  29: 
 U prvom stavku kod nabrajanja odreñivanja namjene, iza riječi rekreacija dodati riječ –
"parkovi u moru". 
Obrazloženje: 
 U programu zaštite našeg mora- Jadrana, na svim skupovima ekologa, kako u Hrvatskoj 
tako i nama susjednih zemalja traži se proglašenje parkova u moru, kao jedan od najhitnijih 
čimbenika u zaštiti Jadrana i to pogotovo kod planiranog proglašenja ZERP-a. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Ulazi u predmet  sustavnih izmjena. 
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  Vijećnik  povlači amandman. 
  
 6. AMANDMAN 
 
Članak 31. 

Kod razgraničenja akumulacija iza točke 1. ugraditi točku 2 Akumulacija rezerva za 
vodoopskrbu, a sadašnju točku tretirati kao točku 3. 
Obrazloženje: 
 Sadašnja akumulacija Butoniga dolazi sve kritičniju fazu mogućnosti korištenja vode, jer 
taloženje na dnu akumulacije se neprekidno povećava i gornji sloj zagañenja se isto tako 
povećava i zbog navedenih razloga potrebno pod hitno planirati rezervnu akumulaciju, jer Istra 
ne može ostati bez akumulacije. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Ulazi u predmet sustavnih izmjena. 
 Vijećnik povlači amandman. 
  
 7. AMANDMAN 
 
Članak 33. 
 U stavki 2 pod točkom a, brisati  svih navedenih 24 golf igrališta i na osnovi stručne 
obrade i to bazirane na ekološkoj zaštiti okoliša planirati uz turistička već izgrañena naselja od 5 
do 6 golf igrališta u Istri.  
 U stavki 3. pod točkom a) Pomorske grañevine kod nabrajanja marina, potrebno brisati 
marinu Barbariga - Porto Mariccio(nova), kao i brisati pod nabrajanjem –"luka nautičkog turizma-  
s minimalnim uvjetima Bunarina-Pula(nova). 

U stavki 3. pod točkom b) Željezničke grañevine pod nazivom pruge u drugom pasusu na 
kraju nabrajanja lokacija pruga iza riječi –" sve I. reda" dodati riječ elektrificirane. 

U stavki 4. pod točkom a) Grañevine sustava odvodnje otpadnih voda s više od 25.000 
ES potrebno dodati na kraju  teksta slijedeći tekst Svi sustavi odvodnje trebaju imati minimum 
bio pročistače s ugrañenim  strojevima i aparatima za proizvodnju električne energije. 

U stavki 6. Grañevine za postupanje s otpadom  potrebno cijeli pasus brisati i ugraditi 
program za našu županiju u kojoj će bit odreñeno, da u roku do 2.10. godine se svi deponiji 
saniraju i da nema potrebe  u Istarskoj županiji za bilo kakvim deponijem. Istra bez deponija.  
Obrazloženje:  
 - Prije dvije godine sam u ime Zelenih zatražio, da se izmjeni prostorni plan županije i da 
se briše koncept 25 golf igrališta, jer se takva potreba temeljila na izgradnji apartmana i stvarno 
se je cijeli program bazirao na preprodaji objekata  
ili iznajmljivanju tako izgrañenih objekata. Na osnovi činjeničnih podataka o izgradnji i održavanju 
golf igrališta, koja su veoma štetna za okoliš i za zdravlje ljudi i da je potrebna izvanredna velika 
količina vode i da je nedopustivo, da se grade na poljoprivrednim zemljištima ili da se sijeku 
šume. 
 -Zbog zaštite našeg priobalja i našeg mora neprekidno se traži, da se više ne dozvoli 
izgradnja novih marina i niti povećanje broja vezova. Područje Barbarige i Dragonere na kojem 
je učinjen grubi ekološki eksces i narušena ekološka uravnoteženost i k tome još veliki dio terena 
se tretira da je pod arheološkom zaštitom, nedopustivo je bilo kakvo opterećenje prostora i 
priobalja. Vrlo je providno, da se s predloženim prostornim planom želi ozakoniti bezakonje na 
tom prostoru zbog pojedinačnog interesa šake grañana za koje se zna na kakav način su došli 
do zemljišta.  
 Bunarina je od svog početka bila sportska lučica, koju su formirali grañani Pule, koji su 
radili u Uljaniku. Taj sportsko rekreacioni prostor su uredili radnici Uljanika i dobili koncesiju kao 
sportska lučica. Interes šačice ljudi, koji vide veliku zaradu na tom prostoru i to isključivo za sebe 
na štetu stotine grañana Pule, nameću svoj osobni interes, a kroz prostorni plan se njima želi 
djelomično udovoljiti i zato se ubacuje  riječ nautičkog turizma.  
 - U Europskoj uniji sve više i više se daje prednost željezničkom prijevozu ispred 
cestovnog i to ne bez razloga. Potrebno napomenuti tri osnovne prednosti: 
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 * izgradnja objekata manje zagañuje i potrebne manje površine, 
 * niža cijena po toni prevezenog tereta i po prevezenom putniku, 
 *veća sigurnost u prometu s daleko manjim brojem nesreća. 

Da bi se zbog ekonomičnosti, brzine i pogotovo ekološke zaštite pariralo cestovnom 
prometu potrebno unaprijed ugraditi zahtjev, da pruge I reda budu Istri elektrificirane. 
 - Zbog ekološke zaštite  potrebno je postaviti minimalni zahtjev, da svi pročistači budu 
biološki, gdje će se oko 95% pročistiti otpadne vode i moći koristiti kao industrijska voda i to 
pogotovo za navodnjavanje. Kod bio pročistača kapaciteta 25.000 ES proizvede se toliko plina, 
da se mogu ugraditi turbine i generatori za proizvodnju električne energije, koje mogu koristiti u 
postrojenju, a višak prodavati. 
 Ekološka pokretačka snaga u Europi nameće zahtjev, da nam nisu potrebni deponiji, pa 
tako i mi stojimo na stanovištu, da u Istarskoj županiji nisu potrebni deponiji i želimo realizirati 
program "Istra bez deponija".Otpad ne smije postati smeće već sirovina i tako se moramo 
ponašati i tako moramo postupati. Ako dosadašnje deponije saniramo do 2010. godine i njih u 
Istri pretvorimo u parkove za zbrinjavanja otpada i sav otpad koji se ne može primarno zbrinuti, 
potrebno je takav otpad na takvim mjestima balirati putem balir preša i tako baliran otpad u 
posebnim vakum vrećama može opstati i desetak godina. U tom vremenu potrebno takav otpad 
zbrinuti po ekološkim tehnologijama- rasplinjavanja (piroliza, plazma ili neke druge novije 
tehnologije) i produkt takvo zbrinutog otpada koristiti u gospodarstvu. Po tim tehnologijama nema 
više deponiranja, jer nema više otpada – smeča. Potrebno planirati lokaciju za takvu proizvodnju, 
koja će približno imati najmanje troškova prijevoza i sigurno je, da Istra je premala za takvu 
industriju i trebali bi se dogovoriti najmanje dvije županije za izgradnju takvog objekta. Po 
standardima Europske unije govori se o veličini njihovih regija, a ne o našim županijama. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman.  
 Ulazi u predmet sustavnih izmjena. 
 Amandman nije prihvaćen, jer je za  njega glasao samo  1 vijećnik. 
 
 8. AMANDMAN 
 
Članak 34. 
  
 U stavki 2. pod b) kod nabrajanja luka nautičkog turizma-s minimalnim uvjetima potrebno 
brisati Dragonera-Vodnjan. 
 U stavki 9. brisati točku a) Centralna zona za gospodarenje otpadom u Puli-Kaštjun, kao i 
brisati iz plana točku d) Grañevine za obradu energetski vrijednog industrijskog otpada-TC 
Koromačno. 
 U stavki 10. Eksploatacijska polja mineralnih sirovina predviñena ovim planom (E3) 
(postojeća i potencijalna). Potrebno brisati  riječ "potencijalna" i ispred riječi postojeća ugraditi 
dodatni tekst " potrebno reducirati za 50% postojeća i te iste potrebno sanirati". 
Obrazloženje: 
 Lokacija nautičkog turizma Dragonera-Vodnjan, koja se planira, bitno bi ekološki 
opteretila dio te obale i samo more, a pored toga spriječila bi se legalizacija narušavanja 
cjelokupnog prostora iza kojeg se kriju razne makinacije na toj nerazjašnjenoj privatizaciji na 
arheološkom zaštićenom prostoru (Barbariga, Dragonera). 
 Lokacija centralnog zbrinjavanja otpada i deponiranje otpada nije prihvatljiva ni 
tehnologija i niti lokacija, jer se radi o vrlo atraktivnom poljoprivrednom zemljištu u turističko 
najrazvijenijoj općini Medulin. Vrijednost nekretnina koje bi se umanjile i za koje bi se tražila 
odšteta dosezala bi stotine i stotine milina kuna, koje bi trebali podmirivati svi grañani u Istri. Već 
smo naveli, da Istri nisu potrebna deponija, a još manje tehnologija, koja se želi koristiti. Cijela 
Hrvatska je protiv proizvodnje RDF goriva, koji bi se spaljivao u cementari   
Koromačno i zato apriori odbacujemo, da se cementara koristi za obradu energetski vrijednog 
otpada. 
 Eksploatacijska polja mineralnih sirovina, već postojećih je preko 50% viška. Sva ta polja 
to su uglavnom kamenolomi nanijeli su veliku ekološku štetu našoj županiji, a isto tako veliku 
gospodarsku štetu, jer crpilo se je bogatstvo Istre, koje je završavalo u privatnim džepovima. 



 25

 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Vijećnik  povlači amandman. 
 
 9. AMANDMAN 
 
Članak 35. 
  
 U stavki 2 gdje se nabrajaju energetske grañevine, brisati LNG terminal i TE Plomin III. 
 U stavki 4. brisati tekst:" odnosno 2 ha unutar obalnog područja". 
Obrazloženje: 
 Ne znamo čija je to suluda ideja bilo planirati LNG terminal, a još manje Plomin III. kad je 
svima jasno, da Plomin III nije do 2015. godine niti u jednom planu nižeg i višeg  reda uvršten, 
jer je do te godine moratorij na izgradnju Plomina III. Plomin III Istri i Hrvatskoj nije potreban, već 
nama je potrebno izvršiti rekonstrukciju Plomina  I  i II, kako bi se mogao koristiti energent plin i 
to na principu Kombi termoelektrane, jer se postiže skoro 100% veći učinak. 
 Nedopustivo je bilo kakvo narušavanje našeg priobalja i pogotovo ne za uništavanje 
prirodnih bogatstava Istre 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman.  
 Amandman nije prihvaćen, jer je za njega glasao  samo  1 vijećnik. 
 
 10. AMANDMAN 
 
Članak 39a. 
  
 Navedeni članak brisati i ne dozvoliti unaprijed svjesno kršenje zbog pojedinačnih 
interesa, koji sigurno nisu u interesu grañana. 
Obrazloženje: 
 Već je djelomično navedeno, a uostalom praksa nam pokazuje, čim se pruži bilo kakva 
mogućnost, takav stav će se zlorabiti iz različitih razloga. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Amandman nije prihvaćen, jer je za njega glasao samo  1 vijećnik.  
 
 11. AMANDMAN 
 
Članak 43. 
  
 Na kraju trećeg pasusa gdje se spominje marikultura, potrebno brisati Limski zaljev. 
Obrazloženje:  
 Ne dopustivo je, da se u zaštićenom prostoru, kao što je Limski zaljev, da se netko može 
baviti marikulturom i ekstremno zagañivati zaljev. U Limskom zaljevu zbog ekološkog značaja, 
zbog izuzetno niske dubine mora, gdje nema strujanja ne prihvatljivo je bavljenje marikulturom. 
  Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Amandman nije prihvaćen, jer je za njega glasao samo  1 vijećnik.  
  
 12. AMANDMAN 
 
Članak 44. 
  
 U prvom redu članka se spominje  minimalni broj od 10 ili više komada stole, kao uvjet za 
uzgojni pogon. Na osnovi zakona o poljoprivredi a naročito Zakona o ekološkoj poljoprivredi, 
ograničen je i maksimalni broj stoke, jer je vezan za svaku vrstu stoke potreba veličina zemljišta. 
Potrebno dograditi tekst, na kraju navedene rečenice, " a isto tako se odreñuju i maksimalne 
veličine sukladno Zakonu o poljoprivredi. 
Obrazloženje: 
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 Takav tekst je potrebno dograditi, jer je veliki dio poljoprivrednog zemljišta pod 
vodozaštitnim pojasom na kojem se ne smije baviti konvencionalnom poljoprivredom, već 
ekološkom. U Zakonu o ekološkoj poljoprivredi i dodatnim Pravilnicima, je točno odreñeno koliko 
ha zemljišta je potrebno za koju vrstu. 
stoke. 
 Poglavarstvo ne prihvaća amandman. 
 Ulazi u predmet sustavnih izmjena u dijelu  gdje bude potrebno. 
 Vijećnik povlači amandman.  
 
 13. AMANDMAN 
 
Članak 50. 
  
 Brisati kompletan tekst, koji govori, da je potrebno najmanje 33 postelje/ha za kapacitet 
vila uz golf igrališta …. 
Obrazloženje: 
 Već smo u prethodnim amandmanima odredili broj golf igrališta i  da se golf igrališta 
grade uz već izgrañene kapacitete i ne dolazi uopće na pomisao, da se omogući takva izgradnja. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Ulazi u predmet  sustavnih izmjena. 
 Vijećnik povlači amandman .  
 
 14.AMANDMAN 
 
Članak 54. 
  
 Kod razvrstavanja luka nautičkog turizma potrebno je brisati luku Barbariga-Porto 
Mariccio. 
Obrazloženje: 
 Već navedeno u prethodnim amandmanima. 
  Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Amandman nije prihvaćen, jer su za njega glasala samo  2 vijećnika. 
 
 15. AMANDMAN 
 
Članak 50. 
  
 U tabeli 3. nedostaju podaci o sadašnjem stanju u lukama nautičkog turizma i nešto 
planirati što se ne može usporeñivati  nije relevantan materijal i ne može kao takav biti u 
prostornom planu. Isto tako do sada smo neprekidno u našoj zemlji, a isto tako u našoj županiji 
upozoravali, da je već sada područje naše obale preopterećeno s brojem marina i kapacitetima 
tih marina. Prikazana kolona s minimalnim brojem potrebno zamijeniti s sadašnjim stanje, a 
minimalni broj marina i njihov kapacitet ugraditi u kolonu maksimalni broj, a sadašnju kolonu 
maksimalnog broja brisati. 
Obrazloženje: 

Već  uglavnom je navedeno ali svakako potrebno navesti, da su marine nautičkog 
turizma jedan od veoma velikih zagañivača i svi koji žele graditi marine oslanjaju se na tezu, da 
neće u studiji utjecaja na okoliš imati rigorozne ekološke zahtjeve i one koje budu ugrañene neće 
se trebati striktno pridržavati, jer na taj način se investitorima pruža brza i laka zarada. Isto tako 
u prostornom planu je trebalo ugraditi gornju granicu vezova, koja bi se morala kretati od 250 do 
300. 

Poglavarstvo  ne prihvaća amandman.  
Amandman nije prihvaćen, jer je za njega glasao samo  1 vijećnik.  

 
16. AMANDMAN 
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Članak 58. 
  
 Potrebno kod svih 31 zona ugraditi veličinu prostora, koje se planiraju graditi. U alineji 19 
kod općine Pićan potrebno je smanjiti veličinu gospodarske zone za 50%. 
Obrazloženje: 
 Zbog tako planiranog raspolaganja zemljištem, dešavaju se veoma velike deformacije u 
prostoru i nije čudno da su  se u posljednjih nekoliko godina bitno smanjile površine 
poljoprivrednog zemljišta, koje je bilo i dalje se tretira kao zaštićen prostor. 
 U općini Pićan potrebno smanjiti veličinu gospodarske zone za 50% iz prostog razloga 
što je na tom prostoru izvršen kriminalni akt, kada se je prvo klasno poljoprivredno zemljište 
pretvorilo u grañevinsko i to suprotno postojećem prostornom planu županije i isto tako to 
poljoprivredno zemljište prodalo suprotno zakonu strancima. Da bi se još više grubo prekršio 
prostorni plan županije na takvom prostoru izgradila se je tvornica, koja se nije smjela izgraditi 
po našim zakonskim propisima i po našem prostornom planu. 
  Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Amandman nje prihvaćen, jer je za njega glasalo  samo  1 vijećnik.  
 
 17. A MANDMAN 
 
Članak 88. 
  
 Eksploatacija mineralnih sirovina tu prvenstveno mislimo na vañenje kamena u članku je 
potrebno udaljenosti do prvih grañevina povećati za minimum od 100%. 
Obrazloženje: 
 Postoji opravdani revolt grañana na području naše županije, da većina kamenoloma se 
nalazi u neposrednoj blizini obiteljskih kuća i drugih grañevina, koji direktno ugrožavaju 
stambene i druge grañevinske objekte, grubo narušavaju okoliš i isto tako direktno štete zdravlju 
ljudi, koji obitavaju u blizini eksploatacijskih polja. Vrlo je nevjerojatno, da se olako odobravaju 
istražna polja, koja u velikoj većini postanu odmah eksploatacijska polja.   
  Poglavarstvo ne prihvaća amandman. 
 Ulazi u predmet  sustavnih izmjena.  
 Vijećnik  povlači amandman. 
  
 18. AMANDMAN 
 
Članak 90. 
  
 U članku se spominju i navode odreñene površine za odreñene kulture, kao i za uzgoj 
stoke. Nigdje se ne navodi  i niti spominje ekološka proizvodnja hrane.  Parametri koji se 
ugrañuju za konvencionalnu poljoprivredu nisu isti za ekološku proizvodnju hrane. Potrebno je 
navesti barem 30% manju potrebnu površinu za ekološku poljoprivredu. 
Obrazloženje: 
 Sukladno Zakonu o ekološkoj poljoprivredi i donesenim pravilnicima, kao i poticajima, koji 
se odobravaju za ekološku proizvodnju hrane, vidljivo je, da bi netko stekao pravo na poticaje za 
ekološku proizvodnju hrane, da proizvoñač eko hrane stječe poticaje za 50% manje površine 
nego proizvoñač konvencionalne poljoprivrede. 
 Poglavarstvo ne prihvaća  amandman. 
 Ulazi u predmet sustavnih izmjena. 
 Vijećnik povlači  amandman.  
 
 19.AMANDMAN 
 
Članak 96. 
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 U prvom redu predlažemo, da iza riječi  " željezničke pruge" ugradi se tekst:" treba 
rekonstruirati, elektrificirat osuvremeniti " … 
Obrazloženje: 
 Gradeći prugo Divača –Kopar Slovenija je izvršila rekonstrukciju, elektrificirala i normalno 
stekla uvjete da je osuvremeni za potrebe veoma intenzivnog prometa, kako putničkog tako i 
teretnog. To isto bi morali učiniti i mi u Istri, kako bi se stekli uvjeti za povećanje prometa prema 
luci u Puli i drugim lukama  na našem području. U prostornom planu svakako potrebno ugraditi 
krajni rok za izgradnju tunela, koji bi omogućio povezivanje gospodarstva naše zemlje i Istre. 
  Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Ulazi u  predmet sustavnih izmjena.  
 Vijećnik povlači  amandman. 
 
 20. AMANDMAN 
 
Članak 103. 
  
 U četvrtom pasusu, koji govori o izgradnji ureñaja za pročišćavanje otpadnih voda u 
priobalju po fazama i u I.  fazi se navodi, da se pročišćavanje može realizirati u kombinaciji s 
podmorskim ispustom na dovoljnoj dubini. Taj tekst potrebno brisati i navesti, da sve otpadne 
vode u priobalju moraju se pročišćavati i kao minimum se uzima biološko pročišćavanje, a u 
kasnijem periodu će vjerojatno trebati ugrañivati i kemijsko pročišćavanje.  
Obrazloženje: 
 O ovakvom tekstu smo mogli pričati prije desetak godina ali u sadašnjoj fazi je to 
nedopustivo. Svjetski eksperti su nas prije desetak godina pitali, kada smo takvu soluciju 
predlagali. Da li je naše more septička jama, jer ćemo na takav način to iz njega učiniti.". 
Pročišćena otpadna voda nama je vrlo potrebna. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman.  
 Ulazi u predmet sustavnih izmjena. 
 Vijećnik povlači   amandman. 
  
 21. AMANDMAN 
 
Članak 105. 
  
 U navedenom članku potrebno brisati , da će se proizvodnja električne energije 
proizvoditi u Plominu III. 
Obrazloženje: 
 U prijašnjim amandmanima smo naveli, da je proizvodnja električne energije u Plominu III 
do 2015. u stanju moratorija. Ponavljamo, čije su to lude ideje, da mi želimo našim prostornim 
planom to brisati. Pored toga, kada je takva odluka donesena nije postojao plinovod u Istri, a isto 
tako uskoro će na bližem području (Omišalj ) biti izgrañen terminal. 
  Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Amandman nije  prihvaćen, jer je za njega glasao samo  1 vijećnik. 
  
 22. AMANDMAN 
 
Članak 106. 
  
 U predzadnjem pasusu koji govori o LNG terminalima  potrebno brisat cijeli pasus. 
Obrazloženje: 
 U prethodnim amandmanima smo naveli, da je potrebno brisati lokacije ta LNG terminale 
u Istri, jer je opterećuje prostora s aspekta zagañivanja preveliko i da svi takvi projekti su za nas 
neprihvatljivi. Potrebno planirati eventualni plinovod od Omišlja do Plomina. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman.  
 Amandman nije prihvaćen, jer je za njega glasao samo 1 vijećnik. 
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 23. AMANDMAN 
 
Članak 107. 
  
 Na kraju članka dograditi tekst, u kojem će se obavezati turističke kuće, da minimum 20% 
potrebne energije osiguraju iz vlastitih izvora, kao npr. ugrañivanjem kolektora za sunce. 
Obrazloženje: 
 Naše područje ima nevjerojatne povoljne uvjete, da se koristi Sunce kao energent. 
Potrebno bi samo trebalo donijeti odluku, da kod izgradnje turističkih naselja i hotela, mora se 
predvidjeti ugradnja aparata za korištenje sunca kao energenta. Na takav način smanjili bi 
potrebe za električnom energijom i plinom kao energentom, a što je vrlo važno smanjili bi 
automatski proizvodnju štetnih plinova(CO2) i njihovo zagañivanje okoliša. 
  Poglavarstvo ne prihvaća  amandman. 
 Ulazi u  predmet sustavnih promjena. 
 Vijećnik  povlači amandman.  
 
 24. AMANDMAN 
 
Članak 119. 
 Kompletan članak potrebno brisati, jer plan gospodarenja  otpadom Istarske županije još 
nije prihvaćen i nedopustivo je, da se tako važan dokument zaobilazi, jer se je moralo upravo 
suprotno činiti.  
Obrazloženje: 
 Plan gospodarenja otpadom u Istarskoj županiji je bio samo na raspravi na odboru za 
Zaštitu okoliša Istarske županije i nakon tog u roku tjedan dana potrebno je bilo dostaviti 
primjedbe. Plan koji nosi takav naslov je već u startu pogrešan, jer mi se nalazimo u drugoj 
polovini 2008. godine i zato taj plan se mora mijenjati. 
 Mi se nalazimo već u 21. stoljeću i svakako je potrebno takav program uskladiti s 
stvarnošću, a ne s prošlošću. 
 Mi odbacujemo lokaciju i tehnologiju, koja se želi nametnuti grañanima Istre i to pogotovo 
kad se zna s kojim ciljem i u čijem interesu. 
 Mi želimo, da osnovni cilj zaštita Istre i zdravlja ljudi na ovom prostoru budu prioritetan 
zadatak svih, a pogotovo političke vlasti, jer oni su izabrani, da štite svoje grañane. 
 Mi poručujemo, da nama deponiji u Istri nisu potrebni, da je to prošlost i želimo, da se u 
Istri stvarno počne gospodariti s otpadom i da otpad se ne tretira kao smeće, već kao sirovina. 
Zato predlažemo, da se otpad u Istri mora prvo primarno zbrinuti, a ostatak, koji se sada ne 
može zbrinuti potrebno je balirati i pripremiti ga za korištenje novih za nas prihvatljivih ekoloških 
tehnologija u kojima više nije potrebna deponija na nijednom dijelu naše Istre. 
 Kategorički odbacujemo ideju, da se koristi tehnologija za proizvodnju RDF goriva, koji bi 
se palio u cementari Koromačno i grubo na štetio zdravlju ljudi u Istri, a isto tako okolišu. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Amandman nije prihvaćen, jer je  za njega glasao samo  1 vijećnik.  
  
 25. AMANDMAN 
 
Članak 125. 
  
 U četvrtom pasusu spominje se, da do 2005. godine moraju svi industrijski objekti 
uskladiti svoje emisije sa graničnim vrijednostima emisije propisanim Uredbom. Vjerojatno se 
ovdje radi o zabuni o vremenu, jer je trebalo navesti da su do tada to morali učiniti i traži se u 
dokumentu, kako je prošao roka, da li je to učinjeno. Ne navodi se koje emisije odnosno otrovni 
plinovi se moraju pratiti. Nigdje u članku ne navodi se ekološka naknada  grañanima kada je u 
pitanju zdravlje, a isto tako padu vrijednosti nekretnina. 
Obrazloženje: 
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 Cijeli materijal izgleda da je prepisan, jer se spominju godine do kada se nešto mora 
učiniti, a ne da li je to učinjeno ili moralo do tada biti učinjeno. Kada se govori o štetnosti 
pojedinih plinova, nigdje se oni ne spominju i da li se ti plinovi moraju sanirati i koje su 
predviñene sankcije. Nigdje se ne spominje pravo grañana 
 za ekološkom naknadom pored one koju ubire država, a za koju nema koristi za grañane i tu 
prvenstveno mislimo na pad vrijednosti nekretnina. 
  Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Pošto  amandman  nije napisan u propisanoj  formi o njemu  se nije  glasalo.   
  
 26. AMANDMAN 
 
Članak 127. 
 Zadnji red članka brisati, koji govori o Plominu III.  
Obrazloženje: 
 Obrazloženje smo već naveli zbog čega je potrebno brisati iz Prostornog plana Plomin III. 
  Poglavarstvo  ne prihvaća  amandman. 
 Amandman nije prihvaćen, jer je  za njega glasao samo  1 vijećnik.  
 
 27. AMANDMAN 
 
Članak 128. 
  
 Navedeni članak je potrebno prevesti na današnje vrijeme, što znači da je cijeli članak 
promašen.  
Obrazloženje: 
 O članku ne možemo govoriti, jer govori što bi sve trebalo učiniti do 2005. godine, a mi se 
već nalazimo u 2008. godini. Ovaj tekst dokazuje da prostorni plan nije pripremljen za 
prihvaćanje, jer Poglavarstvo želi, da se na brzinu prihvati prostorni plan samo njima važnih 
razloga, jedan je nama poznat, a taj je Kaštjun i vjerojatno legalizacija nekih odluka u interesu 
grupe ljudi i stranih investitora. 
  Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Pošto  amandman  nije napisan u propisanoj  formi o njemu  se nije  glasalo.   
 
 28. AMANDMAN 
 
Članak 129. 
  
 Članak koji govori o zaštiti nezagañenih voda potrebno doraditi i ugraditi stvarnu zaštitu i 
propisati posljedice za  zagañivača zbog tog  nepoštivanja. Propisati rok do kada se to mora 
sprovesti. 
Obrazloženje: 
 Sliv rijeke Raše se dosada tretirao da je nezagañen i da je cijeli sliv vrlo osjetljiv na 
zagañenje i ne samo to, već i na pad razine vode u rijeci. Tako postoji dokument od strane 
uprave za zaštitu zaštićenih prostora u Istri. Na tom području je izgrañena tvornica kamene 
vune, koja je veliki potencijalni zagañivač rijeke Raše i to zbog podzemnih voda, koje se nalaze 
ispod tvornice i svakako bi trebalo pokrenuti akciju zaštite tog prostora i sigurno se takva tvornica 
na tom prostoru nije smjela izgraditi. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman.  
 Vijećnik povlači  amandman.                                                                                                                                                                                                                        
   
 29. AMANDMAN 
 
Članak 133. 
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 U šestom pasusu koji govori o mjerama za sprečavanje i smanjenje onečišćenja s kopna, 
potrebno je brisati izgradnja ureñaja s podmorskim ispustom. 
Obrazloženje: 
 Već smo naveli, da je nedopustivo u sadašnjem vremenu ispuštati otpadne vode u more i 
da mehanički pročistači više nisu dovoljni, da bi očistili sve zagañeniju otpadnomu vodu.  
 Isto tako trebalo bi nametnuti, da zagañivači moraju imati svoje pročistače i odrediti 
gornju granicu onečišćenja  otpadnih voda, koju mogu puštati u kanalizaciju. 
 Poglavarstvo  ne prihvaća amandman. 
 Ulazi u predmet sustavnih  izmjena.   
 Vijećnik povlači amandman. 
  
 30. AMANDMAN 
 
Članak 135. 
  
 Kod nabrajanja mjera kod lovnih resursa, potrebno ugraditi mjere za sprečavanje kretanja 
divljači i to pogotovo, koja se kreče prema pojilištima i spriječiti zatrpavanje mlaka i drugih 
pojilišta za divljač. 
Obrazloženje: 
 Neprekidno zatrpavanje mlaka na terenu je prevazišlo sve granice, jer pojedinci zbog 
svoje trenutačne koristi ugrožavaju prvenstvo mlake kao pojilišta, ptičji život oko takvih mlaka i 
direktno negativno utječu na ekološku ravnotežu na odreñenom prostoru. Pored navedenog 
divljač instinktivno se kreče prema odreñenim pojilištima, jer su to naučili od svojih prethodnika i 
nedopustivo je ograñivanje takvih prostora s žicom, kao što je to slučaj na području Dragonere, 
kada je novi vlasnik zemljišta na dužini skoro dva km ogradio kupljeno zemljište i na taj nečin 
onemogućio divljim životinjama da se kreču prema nekadašnjim svojim pojilištima. Iz navedenih 
takvih razloga imamo vrlo mnogo uginuća divljih životinja na cesti uz tu ogradu. 
  Poglavarstvo prihvaća amandman. 
 
 31. AMANDMAN 
 
Članak 136. 
  
 U članku je potrebno navesti dopuštenu jačinu buke prema udaljenosti od izvora buke i 
dužinu intervala zagañivanja bukom. 
Obrazloženje: 
 Grañani se često žale upravo na takvu vrstu buke, koja često prelazi sve dopuštene 
granice ali isto tako se žale na dužinu trajanja takve buke kao i na periode, kada se ona 
dešava(sati odmora, noćni sati, nedjelje itd.) 
  Poglavarstvo ne prihvaća amandman  
 Ulazi u predmet sustavnih izmjena. 
 Vijećnik povlači amandman.  
 

Zatim predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasovanje  Odluku 
o  donošenju izmjena i dopuna  Prostornog plana Istarske županije  zajedno  sa  amandmanima 
koje je Poglavarstvo prihvatilo, te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 21 glasom 
«ZA», 2 glasa «PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
   O D L U K U 
 

o donošenju izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije za  2007. godinu 
 
 AD – 4  IZVJEŠĆE O OBAVLJENOJ  REVIZIJI FINANCIJSKIH  
                          IZVJEŠTAJA I POSLOVANJA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA  
                          2007. GODINU 
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 Raspravu o ovoj  točki  dnevnog  reda je održao Odbor za  gospodarstvo, financije i 
proračun Županijske  skupštine Istarske županije, čiji su zapisnik vijećnici dobili  na klupe.  
 Izvješće Odbora za  gospodarstvo, financije i proračun Županijske skupštine Istarske 
županije, podnio je  FABIO JELIČIĆ, predsjednik Odbora. 
 

Pošto se nitko  nije javio  za raspravu, predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje  
raspravu i utvrñuje da je  Skupština primila na znanje   
 
    I Z V J E Š Ć E 
 
o obavljenoj  reviziji  financijskih  izvještaja i poslovanja  Istarske  županije  za 2007. 
godinu 
 

AD – 5   
a) Prijedlog  Odluke o prihvaćanju  Izvješća  uprave o poslovanju  društva 

AZRRI – Agencija za  ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin  za 2007. godinu i 
davanju razrješnice  članu  Uprave 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Godišnjih  financijskih  izvješća društva 
AZRRI – Agencije za ruralni razvoj  Istre d.o.o.  Pazin za  2007. godinu 

c) Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske  godine 2007. društva 
AZRRI  - Agencije za  ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin  

d) Prijedlog  Odluke o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog  odbora o  
obavljenom  nadzoru  poslovanja  društva AZRRI – Agencija za  ruralni 
razvoj  Istre d.o.o. Pazin za  2007. godinu  i davanju  razrješnice  
članovima Nadzornog  odbora 

 
Predsjednik  ANTON PERUŠKO je predložio da se vodi objedinjena rasprava za  

podtočke a), b),c),d). 
Prijedlog  Odluka  vijećnici su  primili poštom. 
Raspravu je održao Odbor za  gospodarstvo, financije i proračun Županijske  

skupštine Istarske županije, čiji su zapisnik vijećnici dobili na  klupe. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje  
raspravu  i pojedinačno daje na glasovanje podtočke a), b), c), d), te nakon glasovanja 
utvrñuje da je  Skupština sa  25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod   

a) 
    O D L U K U  
 

o prihvaćanju  Izvješća  uprave o poslovanju  društva AZRRI – Agencija za  ruralni  
razvoj Istre d.o.o. Pazin  za 2007. godinu i davanju razrješnice  članu  Uprave 
 

     Članak 1. 
Prihvaća se Izvješće Uprave o poslovanju društva AZRRI – Agencija za ruralni razvoj 

Istre d.o.o. Pazin za 2007. godinu. 
 

      Članak 2. 
 Utvrñuje se da je član Uprave (direktor) društva AZRRI – Agencija za ruralni razvoj 
Istre d.o.o. Pazin, vodio poslove Društva u skladu sa zakonom i Društvenim ugovorom te mu 
se daje razrješnica. 

       Članak 3. 
 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim novinama 
Istarske županije. 

b) 
      O D L U K U  
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o prihvaćanju Godišnjih financijskih izvješća društva AZRRI – Agencije za ruralni 
razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2007. godinu 
 
                                                               Članak 1. 
 Prihvaćaju se Godišnja financijska izvješća društva AZRRI – Agencije za ruralni 
razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2007. godinu i to: 
 

1.1. Bilanca na dan 31.12.2007                                                                                          
- aktiva  4.949.559,85 kn 
- pasiva  4.949.559,85 kn 
  

1.2. Račun dobiti i gubitka 
- ukupni prihodi  3.366.891,00 kn 
- ukupni rashodi  3.327.090,00 kn 
 

1.3. Bilješke uz financijska izvješća za 2007. godinu 
 

    Članak 2. 
 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim novinama 
Istarske županije. 
 c) 
     O D L U K U 
 
o uporabi dobitka financijske  godine 2007. društva AZRRI  - Agencije za  ruralni razvoj  
Istre d.o.o. Pazin  

          Član 1. 
Dobitak  financijske godine Društva AZRRI – Agencije za  ruralni razvoj  Istre d.o.o. 

Pazin iznosi  8.465,00 kuna i  namjenjuje  se za zadržani  dobitak. 
 
           Članak  2. 
Ova odluka  stupa  na snagu  osmog  dana od dana objave u Službenim novinama 

Istarske županije.  
d) 

   O D L U K U  
 
o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog  odbor o  obavljenom  nadzoru  poslovanja  društva 
AZRRI – Agencija za  ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin za  2007. godinu  i davanju  
razrješnice  članovima Nadzornog  odbora 
 
                                                                 Članak 1. 
 Prihvaća se Izvješće Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru poslovanja Društva 
AZRRI – Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2007. godinu. 
 
                                                                Članak 2. 
 Utvrñuje se da su članovi Nadzornog odbora društva AZRRI – Agencije za ruralni 
razvoj Istre d.o.o. Pazin, u 2007. godini obavljali svoj posao nadzora u skladu sa zakonom i 
Društvenim ugovorom, pa im se daje razrješnica. 
Članak 3. 
 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim novinama 
Istarske županije. 
 
 AD - 6  

a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća Uprave i 
     Nadzornog  odbora   trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč 
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     za  2007. godinu 
b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  temeljnih  financijskih  izvješća 

Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč za  2007. godinu 
c) Prijedlog Odluke o  davanju  razrješnice  članovima Nadzornog odbora  

Trgovačkog  društva  MIH d.o.o.  Poreč 
d) Prijedlog Odluke o davanju  razrješnice  Upravi Trgovačkog  društva MIH 

d.o.o. Poreč 
 

Prijedlog  Odluka  vijećnici su  primili poštom. 
Raspravu je održao Odbor za  gospodarstvo, financije i proračun Županijske  

skupštine Istarske županije, čiji su  zapisnik vijećnici dobili na klupe. 
U  raspravi je sudjelovao vijećnik TEDI  CHIAVALON. 
Skupština je odvojenim glasovanjem sa 27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  

bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
a) 
    O D L U K U  
  

o prihvaćanju  Izvješća Uprave i  Nadzornog  odbora   trgovačkog  društva MIH d.o.o. 
Poreč za  2007. godinu 
 
         Članak 1. 
 Prihvaća se Izvješće o radu Uprave Društva o poslovanju  Društva za  2007. godinu 
 
         Članak  2. 
 Prihvaća se Izvješće Nadzornog odbora  Društva o  obavljenom nadzoru poslovanja 
Društva za  2007. godinu 
 
          Članak 3. 
 Izvješće o radu Uprave i Izvješće Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru 
poslovanja u prilogu su ove Odluke i čine njen sastavni dio. 
 
                      Članak 4. 
 Ova Odluka  stupa  na snagu  osmog  dana od dana  objave u  Služćbenim  noviama 
Istarske županije. 

b) 
    O D L U K U  

 
o prihvaćanju  temeljnih  financijskih  izvješća Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč 
za  2007. godinu. 
        Članak 1.  
 
 Prihvaćaju se temeljna  financijska izvješća trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč za 
2007. godinu i to : 
 Račun dobiti i gubitka         -  ukupni prihodi           12.395.515 kn 

                                             -  ukupni  rashodi          11.929.844 kn 
                                                         -  ostvarena dobit               465.671 kn 
 Bilanca na dan 31.12.007. 
 Sa ukupnom aktivom i pasivom u visini od  4.329.360 kn. 
 Temeljna financijska  izvješća u prilogu su ove Odluke i  čine njen sastavni dio.  
 
         Članak 2. 
 
 Ostvarene dobit  nakon oporezivanja za  2007. godinu u iznosu od 349.025 kn 
rasporeñuje se : 
 - u zakonske pričuve                                            55.000 kn 
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 - u ostale pričuve                                               294.025 kn. 
 
           Članak 3. 
 
 Ova oluka  stupa na snagu osmog dana od dana  obajave u Službenim novinama 
Istarske županije. 
 c) 

    O D L U K U  
 
o  davanju  razrješnice  članovima Nadzornog odbora  Trgovačkog  društva  MIH d.o.o.  
Poreč. 
        Članak  1. 
 
 Na temelju  članka 441. Zakona o trgovačkim  društvima daje se  razrješnicae 
članovima Nadzornog odbora  trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč kojom  se odobrava 
kako je  Nadzorni odbor nadzirao  voñenje poslova Društva za  2007. godinu. 
 
         Članak  2. 
 
 Ova Odluka  stupa  na snagu  osmog  dana od dana objave u Službenim novinama 
Istarske županije.  
 d)      

    O D L U K U  
 

o davanju  razrješnice  Upravi Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč. 
 
         Članak 1. 
 

Na temelju odredbe članka  441- Zakona o  trgovačkim društvima  daje se  
razrješnica Upravi   trgovačko društva MIH d.o.o. Poreč kojom se odobrava kako je  Uprava 
društva vodila poslove   društva za  2007. godinu. 

 
          Članak 2.  
 
Ova odluka  stupa  na snagu  osmog  dana od  dana objave u  Službenim novinama 

Istarske županije 
 

AD – 7 PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU  I IMENOVANJU 
             MRTVOZORNIKA NA PODRUČJU ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
Zapisnik Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su dobili  na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu i daje na usvajanje  Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  i imenovanju  mrtvozornika 
na području  Istarske  županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 27  glasova 
«ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    R J E Š E N J E 
 
o  razrješenju  i imenovanju  mrtvozornika   na području  Istarske  županije 
 
     I 

Utvrñuje se da su Rješenjem o imenovanju  mrtvozornika na području Istarske 
županije («Službene novine Istarske županije», br. 6/99, 4/00) imenovani doktori medicine 
koji obavljaju  pregled osoba umrlih  izvan zdravstvenih  ustanova (dalje : mrtvozornici) radi 
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utvrñenja smrti te vremena  i uzroka smrti, odreñeno je  područje djelovanja imenovanih 
mrtvozornika, koordinacija te nadzor  nad njihovim radom. 
  
     II 
 Razrješuju se dužnosti mrtvozornika : 
1. Na području  Gradova  Pule i Vodnjana i Općina : Barban, Ližnjan, Marčana, Medulin i   
Svetvinčenat : 

- Ilija Kučinar, dr.med. 
- Mr.sc. Anñela Počekaj, dr. med. 
- Romano Rojnić, d 

 
2.  Na području  Grada Rovinja i Općina : Bale, Kanfanar i  Žminj : 
            -  mr.sc. Vlado Bjelajac, dr. med. 
 
3.  Na području Gradova : Buje , Novigrad i Umag i Općina : Brtonigla, Grožnjan i Oprtalj :  
            - Sanka Jakupović, dr. med. 
     III 
 Imenuju se za  mrtvozornika : 
1. Na području Grada Labina i Općina : Raša, Kršan, Pićan, i Sv. Nedjelja : 
 

- Julija  Ardalić, dr. med. 
2.  Na podru Gradova  Pule i Vodnjana i Općina : Barban, Ližnjan, Marčana, Medulin i 
     Svetvinčenat : 
             -    Tamara Nožica, dr. med. 
3. Na području  Grada Rovinja i Općina : Bale, Kanfanar i  Žminj : 
 - Eva Zorian, dr.med.  
 Prava i  obveze  imenovanih mrtvozornika utvrñeni su  Rješenjem iz točke  I ovoga 
Rješenja. 
 Naknada za  rad i troškove prijevoza mrtvozornika utvrñeni su  Odlukom o naknadi za 
rad županijskih  mrtvozornika («Službene novine Istarske županije» vr- 12/05) 
 
     IV 
 
 Ovo Rješenje stupa  na snagu  danom donošenja a objavit će se u «Službenim 
novinama Istarske županije».  
 
 AD – 8 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ČLANA 
                        ZAPOVJEDNIŠTVA CIVILNE ZAŠTITE ISTARSKE  
                        ŽUPANIJE 
 
 Stav Komisije za izbor i imenovanje je  ispravljen. 
 Zapisnik Komisije za izbor i imenovanja  vijećnici su dobili na klupe. 
 U  raspravi su sudjelovali  DAMIR RADNIĆ, DANICA MILETIĆ, JOSIP ZIDARIĆ, 
odgovor na postavljeno pitanje. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje  raspravu i daje na glasovanje Prijedlog  
Rješenja  o imenovanju  članova  Zapovjedništva civilne zaštite Istarske županije, te nakon 
glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 27  glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 1  
«SUZDRŽANIM»  glasom , donijela  

 
                R J E Š E N J E 
 
o imenovanju članova Zapovjedništva civilne zaštite Istarske županije, s time da se u 
prijedlogu Rješenja ispravi točka 8. i 9. koje glase: 
„ 

8. Darko Dobrović – Hrvatske vode 
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9. Aurelio Buić – Vodovod d.o.o. Pula“ 
 

I 
 Za zapovjednika Zapovjedništva civilne zaštite Istarske županije imenuje se  Denis 
Stipanov. 
     II 
 Za zapovjednika Zapovjedništva civilne zaštite Istarske županije imenuje se Josip 
Zidarić. 
     III 
 Za članove  Zapovjedništva civilne zaštite Istarske županije  imenuju se : 
1 Anñela Počekaj – ravnateljica Istarskih domova  zdravlja Pula 
2. Lucio Lorencin – referent u  Općini Medulin 
3. Ines Krajčak – stručna savjetnica Službe ZiS VZIŽ 
4. Ljiljana Dravec – voditeljica Odsjeka za zaštitu okoliša IŽ 
5. Lems Jerin – ravnatelj Opće bolnice Pula 
6. Aleksandar Stojanović – voditelj  Službe  zdravstvene  ekologije u ZZJZ IŽ 
7. Elza  Damijanić – ravnateljica  Crvenog križa IŽ 
8. Darko Dobrović – Hrvatske vode  
9. Aurelio Buić – Vodovod d.o.o. Pula 
10. Vlaimir  Brščić – rukovoditelj u Herculanei d.o.o. Pula 
11. Renato Peteh – dirktor Vetarinarske ambulante Pula 
12. Boris  Rogić – stručni suradnik Službe ZiS VŽIŽ 
 
     IV 
 U  slučaju neposredne prijetnje, katastrofe i veće nesreće na području  županije, za  
zapovijedanje aktivnostima, snagama i sredstvima civilne zaštite  poziva se i  aktivira  
Zapovjedništvo civilne zaštite Istarske županije, na prijedlog zapovjednika i po nalogu 
župana, putem Područnog ureda Pazin – Pula DUZS. 
      
     V 
 Članovi Zapovjedništva  civilne zaštite Istarske županije mobiliziraju  se temeljem 
radne obveze ili obveze sudjelovanja  u civilnoj  zaštiti.  
     VI 
 Sredstva za  rad Zapovjedništva  civilne zaštite Istarske županije osiguravaju se u  
Proračunu  Istarske županije. 
 Administrativno-tehničke poslove za  Zapovjedništvo  civilne zaštite Istarske županije 
obavlja Upravni odjel za održivi razvoj Istarske županije. 
     VII 
 Ovo Rješenje stupa  na snagu danom  objave u «Službenim novinama Istarske 
županije». 
 
 AD – 9 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  SUDACA POROTNIKA 

            ŽUPANIJSKOG  SUDA U PULI 
 
 Zapisnik Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su dobili na klupe. 

Skupština je bez  rasprave sa 27  glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
       R J E Š E N J E 

                       
               o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 
 

   I. 
               Za suce porotnike Županijskog suda u Puli imenuju se: 
 



 38

1. Sonja Lovrečić, iz Banjola, Lucefinka 10 
2. Anka Božac iz Pule, Šišanska 183 
3. Dragica Mulić iz Pule, Jeretova 20 
4. Dragan Zuber iz Pule, Vinogradska 5 
5. Ljubica Subotić iz Pule, Krležina 5 
6. Zlatko Šimonović iz Pule, Prilaz M. Cappelletta 1 
7. Elvia Rojnić iz Pule, Prilaz M. Cappelletta 3 
8. Anamarija Kosanović iz Pule, Faverijska 10 
9. Stanka Buršić iz Pule, Akvilejski prilaz 7 

 
II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske županije“. 
  
 AD – 10  PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU  ČLANA 
                           ŽUPANIJSKOG SAVJETA MLADIH  ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Zapisnik Komisije za izbor i imenovanje vijećnici su dobili na klupe.  

Skupština je bez  rasprave sa 28  glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
       R J E Š E N J E 

 
o  razrješenju člana Županijskog  savjeta mladih  Istarske županije 
 

     I. 
Sanjin Dimić Boljunčić se na osobni zahtjev razrješava članstva u Županijskom 

savjetu mladih Istarske županije. 
                                                                II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 
 
             Predsjednik  ANTON PERUŠKO ,  na kraju  najavljuje narednu sjednicu, zadnju prije  
godišnjih odmora, za  4.08.2008. godine na čijem je  dnevnom redu , izmeñu ostalog,  
Prijedlog   Polugodišnjeg izvještaja  Proračuna Istarske županije  za razdoblje od 1.01. do 
30.06.2008.godinu; Prijedlog  Polugodišnjeg izvještaja Fonda za razvoj  poljoprivrede i 
agroturizma Istre za  razdoblje 1.01. do 30.06.2008. godine; Prijedlog  Izmjena i dopuna 
Proračuna Istarske županije za  2008. godinu. 
              Ujedno izvješćuje da ga je vijećnik Lino Roša obavijestio  da je prikupljen dovoljan 
broj potpisa  vijećnika za sazivanje tematske sjenice  Skupštine Istarske županije sa 
problematikom droge. 
              Zahvaljuje vijećnicima  za sudjelovanju u radu, te predstavnicima medija  za 
praćenje rada Skupštine Istarske županije . 
 
               44.  sjednica Skupštine Istarske županije je zaključen u 20,45 sati 
 
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK  VODIO :                      PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ              ANTON PERUŠKO 

 
 


